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A VÁLASZTÁSI BIZOTTSÁGOK

A választási bizottságok döntéshozó 
testületek. A törvény szerint a választó-
polgárok független, kizárólag a törvénynek 
alárendelt szervei, amelyeknek elsõdleges 
feladata a választás tisztaságának, törvé-
nyességének biztosítása, a pártatlanság 
érvényesítése, szükség esetén a választás 
törvényes rendjének helyreállítása és a 
választási eredmény megállapítása.

A helyi önkormányzati képviselõk és a 
polgármesterek választásán: – Helyi Vá-
lasztási Bizottság mûködik minden tele-
pülésen, – Szavazatszámláló Bizottság mû-
ködik minden szavazókörben.

A választási szervekbe tagot delegál-
hatnak a jelöltet állító szervezetek és a füg-
getlen jelöltek 2006. szeptember 22-én 16 
óráig.

HOL SZAVAZZUNK?

A választás napján – 2006. október 1-jén  
a már megszokott szavazókörök mûködnek 
városunkban. A választópolgárok a név-
jegyzékbe történõ felvételrõl szóló érte-
sítõn feltüntetett szavazóhelyiséget keres-
hetik fel 6 órától 19 óráig.

FONTOS, hogy mindenki vigye magá-
val a személyi azonosság igazolására 
alkalmas okmányát.

KI SZAVAZHAT IGAZOLÁSSAL?

Helyi önkormányzati választás esetén 
igazolást az állandó lakóhely szerinti 
jegyzõtõl az kérhet (2006. szeptember 29-
én 16 óráig), aki tartózkodási helyén kíván 
szavazni, és ezt a lakcímet (ideiglenes 
lakcím) 2006. július 11-e elõtt létesítette, 
amennyiben ez a lakcím a szavazás napján 
még érvényes.

Maczó László 35 éven keresztül dolgo-
zott egyetlen munkahelyén, a Tisza Cipõ-
gyárban. Pályafutását gyakornokként 
kezdte és elnök-vezérigazgatóként fejezte 
be. Ezen idõszak alatt a magyar cipõipar 
meghatározó egyéniségévé vált. Közremû-
ködésével, irányításával a cipõgyár Európa 
egyik legjelentõsebb vállalkozásává nõtte 
ki magát. Egyik megteremtõje volt a gumi-
gyártásnak.

Újításai, szabadalmai jelentõsen hozzá-
járultak a szakmai értékek gyarapításához. 
Szakmai tevékenysége mellett aktív volt a 
tudományos életben, társadalmi megbíza-
tásokat vállalt. Jelentõs szerepe volt olyan, 
a gyár számára meghatározó kooperációk 
beindításában, mûködésében, mint a Sala-
mander, Adidas. Sikeresen kormányozta át 
a Tisza Cipõgyárat az elsõ válsághul-
lámokon. Kezdeményezõje és irányítója 
volt a gyár szervezésének, részvénytár-
sasági átalakulásának. Tevékenységével 
megalapozta azt a jövõt, melynek ered-
ményeként a Tisza Cipõgyár  és utódcégei  
az országban egyedüliként, most is mûköd-
nek, s 1500 fõnek adnak megélhetést. 

Szakmai és társadalmi tevékenységéért, 
az elért eredményekért számtalan magas 
kitüntetésben részesült. Megkapta a Munka 
Érdemrend valamennyi fokozatát, az 
Eötvös-díjat, miniszteri dicséreteket, ki-
váló dolgozói és újítói kitüntetéseket. 

Maczó László több évtizedes munkás-
ságával elévülhetetlen érdemeket szerzett a 
Tisza Cipõgyár fejlõdésében, több ezer fõ 
kenyérkeresetének biztosításában. 

Szeptember 12-én helyezték végsõ nyu-
galomba. Emlékét kegyelettel és elisme-
réssel õrzi a Tisza Cipõgyár és utód cégei 
kollektívája, a jelenlegi és volt cipõgyári 
dolgozók.

Berényi Ferenc

HOGYAN SZAVAZZUNK?

A választópolgár a szavazóhelyiségbe 
lépve háromféle szavazólapot kap kézbe: –  
megyei közgyûlési, – helyi képviselõi, – 
polgármesteri.

Érvényesen szavazni a megyei listán 
megjelölt egy szervezetre, egy polgár-
mester-jelöltre, valamint 13 vagy ennél 
kevesebb helyi képviselõjelöltre lehet.

KI LESZ KÉPVISELÕ, ILLETVE 
POLGÁRMESTER?

A legtöbb szavazatot elért jelölt, illetve 
jelöltek. Ha a polgármester-jelöltek közül 
kettõ is ugyanazt a legmagasabb szavazatot 
kapja, idõközi választást kell tartani, míg ha 
ez az eset a képviselõjelölteknél fordul elõ, 
sorsolással kell eldönteni, hogy ki kap man-
dátumot.

A VÁLASZTÁSI EREDMÉNY MEG-
ÁLLAPÍTÁSA

A választás települési eredményét a He-
lyi Választási Bizottság állapítja meg, 
legkésõbb a szavazást követõ napon. E 
döntés ellen a meghozataltól számított 3 
napon belül lehet jogorvoslattal élni.

A szavazóköri jegyzõkönyvek egy 
példánya 2006. október 4-ig megtekinthetõ 
a helyi választási irodában.

VÁLASZTÁSI KAMPÁNY

A választási kampány 2006. szeptember 
29-én 24,00 óráig tart. 2006. szeptember 
30-án 0,00 órától október 1-jén 19,00 óráig 
kampányt folytatni tilos.

A választási plakátot az, aki elhelyezte, 
vagy akinek érdekében elhelyezték, 2006. 
október 31-ig köteles eltávolítani.

Helyi Választási Iroda

VÁLASZTÁSI INFORMÁCIÓK
Szeptember 1-jén,
72 éves korában
elhunyt

MACZÓ LÁSZLÓ, 

a Tisza Cipõgyár
nyugalmazott elnök-
vezérigazgatója 

Köszönetet mondunk mindazoknak, 
akik felejthetetlen halottunk,

MACZÓ LÁSZLÓ
temetésén részt vettek és együttér-
zésükkel fájdalmunkat enyhíteni igye-
keztek. Külön köszönetünket fejezzük ki 
dr. Magyarosi László háziorvos úrnak, 
lelkiismeretes munkájáért.

A gyászoló család

KÖSZÖNETNYILVÁNÍTÁS
Rendkívüli ülést tartott augusztus 23-

án Martfû Város Önkormányzatának 
Képviselõ-testülete. Egyetlen napirendi 
pontként az önkormányzati tulajdonban 
lévõ, szolnoki út 112. szám alatti 236,5 

2m  alapterületû irodaház (volt Város-
gondnokság) értékesítésérõl döntöttek.

Az elõterjesztés szerint országos 
folyóiratban, hirdetési újságban az elmúlt 
két évben több pályázati felhívást jelen-
tetett meg az értékesítésre az önkor-

KÉPVISELÕ-TESTÜLETI ÜLÉSRÕL JELENTJÜK

mányzat, de potenciális vevõ nem jelent-
kezett. Az épület második éve üresen áll, 
állaga idõközben romlott. 

Az augusztus közepén érkezett vételi 
szándékra reagálva az irodaház eladási 
árát bruttó 23,5 millió forintban határozta 
meg a testület.

Az új tulajdonos kereskedelmi, szol-
gáltató tevékenységet kíván megva-
lósítani az épületben.

Herbályné 

Elkel  a Városgondnokság korábbi irodaháza
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ÜNNEPELTÜNKÜNNEPELTÜNK

Ebben az évben tizedik alkalommal 
invitálta az itt élõket Martfû Város 
Önkormányzata a Martfûi Ünnepi 
Napok rendezvénysorozatra, ezen 

belül a Magyar Köztársaság állami 
ünnepének köszöntésére és 

koszorúzásra. 

Az ünnepi megemlékezésre és a 
Szent István szobor koszorúzására 

augusztus 19-én, szombaton délelõtt 
került sor. Az ünneplõk között 

köszönthettük, Anton Ardelean 
polgármester vezetésével, 

Misztótfalu, Martfû romániai 
testvérvárosának delegációját. 

Az Abonyi Fúvószenekar és Majorett 
Csoport elõadása fogadta a vendégeket.  
Ünnepi köszöntõjében Iváncsik Imre, a 
Honvédelmi Minisztérium államtitkára 
István király mértékadó cselekedeteit 
elevenítette fel. Emlékeztetett, hogy 
milyen sorsdöntõ kérdésekkel kellett 
szembenéznie: tovább folytatódik-e a 
kalandozás, vagy, belátván a magyarok, 
hogy nincs tovább helye Európában a 
vándorlásnak, letelepednek itt, a Kárpát-
medencében; folytatható-e tovább az 
általuk gyakorolt korábbi vallás, vagy, 
alkalmazkodva a környezethez, megértve 
az idõk szavát, lehetséges-e, szükséges-e a 
keresztény Európához hasonulni, beillesz-
kedni az itt élõ népek táborába; a korábban 
itt, a Kárpát-medencében élõ népek sorsára 
jut-e a magyarság, lemorzsolódik, eltûnik a 
történelem színpadáról, vagy megõrizve 
önazonosságát, alkalmazkodik a körülmé-
nyekhez, fönnmarad, fejlõdik, és hosszú 
távon európai nemzetté válik. Sikerült 
ezeket a kérdéseket helyesen megvála-
szolni, és annak az államférfiúi nagy-
ságnak, törvényalkotó, országvezetõ, val-
lásalapító nagy tettnek köszönhetõen, 
amelyet István véghez vitt, lehetõvé vált, 
hogy létrejöjjön, hogy oly sok hányattatás 
árán megmaradjon a magyar nemzet a 
Kárpát-medencében.

– Önök, akik itt élnek Martfûn, egy 
olyan összetartó, olyan városfejlesztõ 
közösséget alkotnak, amelyre joggal 
büszkék lehetnek. A megyét jól ismerõ 
emberként mondhatom, hogy önöket 
megyeszerte nagyon sokan irigylik, azért, 
hogy egy ilyen modern és szép, folya-
matosan épülõ településen élnek. Városuk 
iparilag is rendkívül fejlett, ahol az élet 
alapját a korábban vagy a legújabb idõkben 
idetelepült vállalkozások teremtik meg  – 

hallhattuk Iváncsik Imrétõl, aki azt is 
kiemelte, hogy a nagy gyárak mellett több, 
mint ötszáz egyéni és társas vállalkozás 
mûködik sikeresen, s hogy a csaknem 
harminc civil szervezet léte is példa értékû.

A fejlõdés legújabb eredményeire, a 
termálkempingre, a fürdõfejlesztésre és a 
szálloda építésre való utalás mellett a város 
újabb, nagyszabású terveirõl, az iskola- és a 
mûvelõdési intézmény felújításról, a nö-
vényolajgyár várható bõvítésérõl, a bio-
etanol üzem építésérõl is szólt. 

– Tiszteletre méltó az a közösségi össze-
fogás, alkotó munka, amit végeztek a tele-
pülésen, de egy ilyen munkához mindig 
kell egy vezetõ. Kozma Imre 21 éve vezeti a 
települést. Céltudatosan tevékenykedett, az 
élére állt a kezdeményezéseknek, maga is 
kezdeményezõ volt, és támogatókat tudott 
szerezni. Országszerte ismert, tekintélyes, 

Az önkormányzat képviselõ-testülete 
nevében a kitüntetéseket Kozma Imre 
polgármester adta át.

Az ünnepség zárásaként, a Szózat 
elhangzása után, Állami Ünnepünk tisz-
teletére Kozma Imre polgármester, Iván-
csik Imre államtitkár úr és Farkas Imre 
országgyûlési képviselõ koszorút helyezett 
el a Szent István szobornál.

* * *
Tízéves a Hild-díjas Szent István tér. 

Ebbõl az alkalomból egy márvány emlék-
táblát helyeztek el a városháza aulájában. 
Az elmúlt tíz év történéseire pedig az ez idõ 
alatt az önkormányzat által készíttetett 
fotók nézegetésével lehetett emlékezni.

* * *
Évrõl évre egyre sikeresebb az országos 

rejtvényfejtõ verseny, az F. Nagy Géza 
Tenisz Emlékverseny, amit a résztvevõk 
gyarapodó száma ezúttal is igazolt.

olyan helyi politikus, aki joggal büszke 
lehet, hogy ténykedése mentén és eredmé-
nyeként fejlõdött Martfû olyan kisvárossá, 
mint amilyennek mindannyian látjuk – 

hallhattuk Iváncsik Im-
rétõl végezetül. 

Ezt követõen Anton 
Ardelean tolmácsolta 
városa polgárainak üd-
vözletét, és adott hangot 
örömének, hogy itt le-
hettek Magyarország és 
Martfû szép ünnepén, s 
hogy az általa irányított 
Tauti Magheraus (Misz-
tótfalu), JNSZ megye és 
Máramaros megye e-
gyüttmûködése révén, 
testvérvárosi kapcso-
latot létesíthetett ezzel 
az – ahogyan fogalma-
zott – csodálatos, euró-
pai településsel. 

Martfû Város 
Önkormányzata 
állami ünnepünk 
tiszteletére min-
den évben kitün-
tetésben részesíti 
azokat a szemé-
lyeket, közössé-
geket, akik a város 
fejlõdésében, hír-
nevének gyarapí-
tásában, értékei-
nek növelésében 
kiemelkedõ tevé-
kenységet folytat-
tak, mely példa-
képül szolgál a 
jelen és az utókor 
számára.

JUBILEUMI ÜNNEPI NAPOK
Testvérvárosunk, Misztótfalu volt a vendégünk

(Folyt. 4. o.)
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Délután családi vetélkedõk, népi játé-
kok, kézmûves játszóház és még sok más 
szórakozási lehetõség is várta a kicsiket és 
a nagyobbakat. A „Jó Szó Alapítvány”, a 
MIX Klub és a városi nyugdíjasok 
szervezésében sokakat mozgósított a 
„Generációk találkozója”. Õsi magyar 
étkek fõttek, sikeres volt az új kenyér- és 
kalácssütõ verseny. Hallhattuk az egyre 
színvonalasabb hangzású 6 perc zenekar 
koncertjét, majd „Nemzetközi folklórgála” 
szórakoztatta a népes közönséget. A 
Martfûi Felnõtt Néptáncegyüttes, a Ko-
pogó Néptánccsoport, egy vajdasági 
magyar gyermek néptáncegyüttes, a 
Misztótfalu delegációjával érkezõ, nagy-
váradi néptáncegyüttes fellépése igazi 
csemegét jelentett a néptánc kedvelõi 
számára. Az est fénypontja a méltán 
világhírû, orosz Krisztall-Balalayka együt-
tes koncertje volt. Fergeteges sikerû 
elõadásuk idejére megtelt a Szent István 
tér. A tûzijáték felemelõ pillanatai követ-
keztek, majd utcabálon múlathatták a kel-
lemes ünnepi szombat estét a szórakozni 
vágyók.

Másnap, az ünnep napján a református 
egyház új kenyéri úrvacsoraosztással, a 
katolikus egyház pedig az új kenyér 
megáldásával és ünnepi szentmisével 
emlékezett meg az államalapító, egyház-
szervezõ Szent István ünnepérõl. 

Herbály Jánosné

* * *
„Martfû Városért” Díjban részesült 

több évtizedes kiemelkedõ gazdasági és 
kulturális tevékenységéért Kurenkov 
Vlagyimir Nyikolájevicsné, a Tisza Joule 
Kft. ügyvezetõ igazgatója.

Egyetemi tanulmányait Moszkvában 
végezte. A család Magyarországra tele-
pülésekor a Tisza Cipõgyárban kezdett dol-
gozni mérnökként, majd divízióveze-
tõként, késõbb pedig a Tisza Joule Kft. 
ügyvezetõ igazgatójaként.

Az elsõsorban energetikai üzemeltetõi 
feladatokat ellátó kft. vezetésével kiemel-
kedõ szerepet vállalt a városi intézmények 
biztonságos és takarékos energiaszol-
gáltatásában.

A város kulturális élete mindig fontos 
volt számára, 1980 óta tagja a Városi Nõi 
Karnak, és mint ügyvezetõ igazgató fontos 
feladatának tartja Martfû kulturális éle-
tének támogatását. Rendszeresen támo-
gatja a város civil szervezeteit, alapítvá-
nyait, gyermekrendezvényeit, segítve ezzel 
ezeknek a szervezeteknek a mûködését, 
programjaik színvonalasabbá tételét.

Kiemelkedõ mûszaki, gazdasági tevé-
kenysége, kultúra pártolása példa a város-
ban élõk számára.

* * *

„Martfû Városért” Díjban részesült a 
város fejlõdéséért, a város részére nyújtott 
támogatások terén végzett kiemelkedõ 
munkájáért Dr. Papula László, A BUN-
GE Növényolajipari Zrt. vezérigaz-
gatója.

Dr. Papula László 1989-ben kezdett 
dolgozni a Növényolaj- és Mosószergyár-

tó vállalat martfûi gyárában mint pálya-
kezdõ vegyészmérnök. Szakmérnökként 
részt vett az új finomítási technológiával 
kialakított üzemi beruházásban, mely 
irányításával kiváló színvonalon készült el, 
és Európában referenciaként szolgál mind a 
mai napig. 

Szakmai tudását elismerve 1997-ben a 
Cereol Növényolajipari Rt. mûszaki igaz-
gatójává, 2000-ben vezérigazgató helyet-
tessé, 2003-ban pedig a részvénytársaság 
vezérigazgatójává nevezték ki. 

Iparfejlesztõ munkája mellett mindig 
szívesen nyújtott segítséget, támogatást 
városunk kulturális, sport- és közösségi 
életéhez. Jelentõs szerepet vállalt abban, 
hogy a város mûködõképességét folyama-
tosan fenn tudja tartani. Elismerésre méltó, 
hogy szakmai karrierje mellett mindig 
szívügyének tekintette a város támogatását. 

* * *
„Martfû Városért” Oktatási Díjban 

részesült több évtizedes kiemelkedõ szín-
vonalú pedagógiai munkájáért, a sérült 
gyermekek nevelésében és oktatásában 
elért eredményeiért Mikus Györgyné 
nyugdíjas pedagógus.

1957-ben kezdte pályáját. Martfûn 
1962. óta dolgozott, és szinte pályája kez-
detétõl sérült gyermekekkel foglalkozott. 
Kiváló pedagógiai szakmai felkészültsége 
és lelkiismeretes munkája eredményeként 
nagyon sok hátrányos helyzetû gyermek 
fejezte be általános iskolai tanulmányait és 
vált képessé arra, hogy középfokú intéz-
ményben szakmát, érettségit szerezzen. 
Õszinte gyermekszeretete, szakmai igé-
nyessége, változatos pedagógiai módsze-
rei, ötletgazdagsága a legkiválóbb szakmai 
tudású pedagógusok közé emelte. Ember-
sége, szakmai tudása példa valamennyiünk 
számára.

* * *
„Martfû Városért” Testnevelési és 

Sport Díjat vehetett át a karate sportban 
elért kiváló eredményei elismeréseként 
Balogh Zsolt középiskolai tanuló. 

Nyolcéves korától sportol a Martfûi 
Kyokushin Karate Klubban. Az elmúlt 10 
év alatt jelentõs sportsikereket ért el, hiszen 
diákolimpiákat, országos korosztályi ver-
senyeket nyert meg kiváló felkészültsége 
eredményeként.

A karate sportszövetség sportsikerei 
alapján választotta õt az országos váloga-
tott keretbe, ahol lehetõsége nyílott arra, 
hogy képviselje a junior korcsoportú kara-
tésok legjobbjait, a Budapesten megrende-
zett Európa-bajnokságon, ahol aranyérmes 
lett.

ÜNNEPELTÜNKÜNNEPELTÜNK
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Büszkék vagyunk arra, hogy e sport-
ágban ismét martfûi fiatal állhatott a dobo-
gó legfelsõ fokára, és reméljük, hogy 
további jelentõs sportsikerekkel öregbíti 
városunk hírnevét.

* * *

„Martfû Városért” Közigazgatási 
Díjban részesült lelkiismeretes, pontos, 
színvonalas munkájáért Szabó Béláné 
nyugdíjas könyvelõ.

35 évig volt dolgozója a martfûi közép-
iskolának. Elsõ munkahelye volt ez az 
intézmény, és egészen nyugdíjazásáig 
dolgozott gazdasági ügyintézõként, köny-
velõként azért, hogy az iskola biztonsá-
gosan mûködjön.

Feladatait mindig precízen, pontosan és 
igényesen látta el, munkája iránti szeretete 
végig kísérte egész pályáján. Munkatársai, 
az iskola vezetése mindig számíthattak rá, 
bízhattak abban, hogy az intézmény 
gazdálkodása megfelel a törvényi elõírá-
soknak és a költségtakarékosság megszo-
rításai ellenére a mûködés színvonala biz-
tosított marad.

díjazása alkalmából, kívánva neki jó pihe-
nést, jó egészséget nyugdíjas éveire.

* * *
„Martfû Városért” Egészségügyi és 

Szociális Díjban részesült a lakosság 
egészségmegõrzése terén végzett tevé-
kenységéért, közösségfejlesztõ munká-
jáért a Jóreménység Klub közössége. 

A klub a Rákbetegek Országos Szö-
vetsége támogatásával 1994-ben alakult 
meg. Tagjai a helyi nyilvánosság elõtt is 
felvállalták, hogy személyes életükkel, 
tapasztalataikkal segítik sorstársaikat a 
betegség leküzdésében. Az elmúlt évek 
során egymást segítõ, támogató, igazi kö-
zösségé vált a klub.

Fáradhatatlanok abban, hogy a Martfûn 
és környékén élõ gyógyult betegek szá-
mára kulturális programokat, egészségügyi 
elõadásokat, életmódbeli tanácsadást szer-
vezzenek. 

Fontosnak tartják az egészség megõr-
zését, és ezért rendszeres szûrõvizsgá-
latokat szerveznek Martfû valamennyi 
lakosa számára. Önzetlenségük, segíteni 
akarásuk példa lehet mindenki számára.

A díjat Máté Gizella klubvezetõ vette át.
Kiemelkedõ munkáját ismerte el az 

önkormányzat ezzel a kitüntetéssel nyug-

ÜNNEPELTÜNKÜNNEPELTÜNK

Örömmel értesítjük Martfû lakosságát, 
hogy Támogató Szolgálatunk megkezdte 
mûködését, mellyel a fogyatékos emberek   
életét szeretnénk  megkönnyíteni. Célunk, 
hogy a fogyatékkal élõk ugyanúgy elérjék 
a szolgáltatásokat, mint egészséges tár-
saik.

A Támogató Szolgálat célja, feladata: 
A fogyatékkal élõk saját lakókörnyeze-
tében történõ segítése, életvitelének 
megkönnyítése elsõsorban a lakáson kívüli 
közszolgáltatások, szolgáltatások elérésé-
nek segítése, valamint önállóságuk megõr-
zése mellett a lakáson belüli speciális 
segítségnyújtás biztosítása.

Minden olyan személynek biztosítani 
kívánjuk az alapellátásokat, a lakókörnye-
zetben való szolgáltatásokat, aki ezt igény-
li, és egészségi állapota, kora, fogyatékos-
sága, jövedelmi helyzete miatt mindezekre 
szüksége van.

Szolgáltatásaink: – Személyi segítés – 
Speciális szállító szolgálat – Információ-
nyújtás, tanácsadás

Személyi segítés: A személyi segítõ 
szolgáltatás célja a fogyatékkal élõ ember 
függetlenné válásának elõsegítése, a kö-
zösségi életbe való részvétel elõmozdítása. 
Elsõdleges feladata, hogy a fogyatékkal élõ 
ember olyan segítségben részesülhessen, 

ami hozzá segíti a fogyatékosságból eredõ 
hátrányok csökkentéséhez, kiegyenlí-
téséhez, alapvetõ jogainak biztosításához, 
az esélyegyenlõség megteremtéséhez.

A személyi segítés  segíti az  egyén testi, 
lelki, szellemi  fejlõdését, ellátja a  személy 
körüli teendõket, így csökkentve az õt ellá-
tó család  terheit, valamint  a mûvelõdési és 
szórakozási igények kielégítéséhez is 
hozzájárul.

Színterei: – A személyi és környezeti 
higiénia  biztosítása (fürdetés, mosdatás, 
öltöztetés…) – A fogyatékosságból adódó 
speciális szükségletek kielégítése – Hely-
zetváltoztatás elõsegítése – Felügyelet biz-
tosítása – Egészségi állapot figyelemmel 
kísérése – Vészhelyzet felismerése, elhárí-
tása – Hozzáférés biztosítása a szociális és 
egészségügyi ellátásokhoz – Ügyintézés-
ben való közbenjárás – Családi, rokoni 
kapcsolatok ápolásának elõsegítése – Biz-
tosítja a szabadidõ programokon való rész-
vételt 

Személyi szállítás: célja a közszolgál-
tatásokhoz, az egészségügyi, szociális, kul-
turális és egyéb szolgáltatásokhoz való 
hozzáférés segítése speciális gépjármûvel.

Az ügyfelek a szolgáltatást kérhetik 
személyesen, illetve telefonon. Az igény 
bejelentése legalább a szállítást megelõzõ 

három nappal szükséges. A szolgáltatást  
igényelhetik egyének vagy csoportok. 
Csoportos szállítás esetén a térítési díj 
megoszlik. Lehetõség van eseti, alkalman-
kénti illetve rendszeres szállításra, az 
ügyfél kérésének megfelelõen személyi 
segítõ igénybevételére is.

Információnyújtás, tanácsadás: – A 
fogyatékos személyt megilletõ jogokról – 
Szociális, társadalombiztosítási és család-
támogatási jogokról – Egészségügyi ellá-
tásokról – Képzésekrõl, oktatási intéz-
ményekrõl – Akadálymentesítésrõl – Fej-
lesztésekrõl – Foglalkoztatási lehetõsé-
gekrõl – Szabadidõs programokról – Élet-
vezetési tanácsok, krízishelyzetben való 
segítségnyújtás

A  személyi segítés és a szállító szolgálat 
térítési díjas szolgáltatás, míg az infor-
mációnyújtás, ügyintézés, tanácsadás  
ingyenes.

A személyi segítés térítési díjai – jöve-
delemtõl függõen a következõk: 40 ezer Ft-
ig ingyenes, 40-50 ezer Ft-ig 60 Ft/óra, 50-
60 ezer Ft-ig 80 Ft/óra, 60 ezer Ft-tól 100 
Ft/ óra.

Szállítás: Rászorultaknak (mozgás-
sérült, fogyatékkal élõ): 80 Ft/km Egyéb 
szállítás 100 Ft/km.

Elérhetõségünk: • Marfû, Május 1. út 
21. Családsegítõ és Gyermekjóléti Szol-
gálat Tel.: 56/450-817. Kedd és csütörtök 
délelõtt. • Rákóczifalva, Kossuth út 13.  
Szolnoki Kistérség  székhelye Tel.:56/889-
775; • Munkaidõben (8 h-16 h) bármikor: 
Kapocsán Mihályné támogató szolgálat 
vezetõ:  06 30/8161 -729

Szolnoki Kistérség Többcélú Társulása  Szociális  és Gyermekjóléti  Alapszolgáltatási Központ

TÁMOGATÓ SZOLGÁLAT
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Tisztelt Szerkesztõség!
Bízom abban, hogy véleményemet töb-

ben megismerve átérzik a közös dolga-
inkról való együttgondolkodás szüksé-
gességét. Talán, mert több idõnk van és 
kevesebb járandóságunk, talán mert egyre 
riasztóbbak a hozzánk eljutott megszo-
rítások hírei, egyre jobban szorongunk 
mindentõl, figyelünk mindenre.

Most, hogy közelednek az önkormány-
zati választások, szórólapok tucatjait 
tömték a postaládánkba, jobbnál-jobb 
ígéretekkel teli. Egy nagyon fontos dolgot 
hiányolunk csupán az eddigi képviselõk 
részérõl – nevezetesen, hogy beszámoltak 
volna eddigi tevékenységükrõl. Nem 
vagyok egyáltalán meggyõzve arról, hogy 
miért (vagy miért ne) szavazzak egyik vagy 
másik jelöltre? Nem az általános, elma-
szatolható ígéretekre vagyunk kíváncsiak, 
hanem a konkrét dolgokra.

A 4 év eltelt úgy, hogy egyszer nem 
hívott össze bennünket egy-egy képviselõ 
valamilyen fórumra, hogy kérjék a 
véleményünket, megkérdezzék, hogy ne-
tán van-e valami elintézendõ problémánk? 
Magyarul – semmi kapcsolata nincs a 
lakossággal a képviselõknek. Ugyanez a 
helyzet a polgármesterrel is. Korábban 
falugyûlés, lakossági fórum, városi TV-s 
párbeszéd elõ-elõ fordult, az utóbbi idõben 
ez ellaposodott. 

Joggal érezzük tehát, hogy csak négy 
évenként, a választás idõszakában vagyunk 

fontosak mi, martfû lakosok. Mi is tudjuk, 
hogy nincs bõvében az önkormányzat az 
anyagiaknak, azt azonban nehezen lehet 
elfogadni, hogy ennyire szürkén mûköd-
jön.

Irigykedve figyeljük, hogy a szom-
szédos települések nyári idõszakban sokkal 
több kulturális, sport, stb. rendezvényen 
szórakoztatják a lakosokat, mint Martfû, 
pedig õk sincsenek jobb (sõt!) anyagi hely-
zetben.

Örökzöld téma, de a fiatalok szórako-
zása még mindig jószerivel a kocsmai 
találkozásokban merül ki.

A napokban kaptuk kézhez a FiberNet 
legújabb ajánlását, több mint 30 %-os ár-
drágítással. Amióta az önkormányzat eladta 
a Kábel TV-t (2 éve) drasztikus emelkedést 
kell a lakosságnak elviselni. 

Kiszolgáltatottak vagyunk, nincs kihez 
forduljunk segítségért. Az ilyen kérdéseket, 
kéréseket nincs kivel megbeszélnünk. 
Országgyûlési képviselõnk tart ugyan 
rendszeresen fogadóórát és beszámolót, de 
a helyi problémákkal nem minden esetben 
hozzá kellene fordulni.

Nem volt szándékom megsérteni senkit, 
csupán érzékeltetni szerettem volna a tel-
jesség igénye nélkül, hogy e sokunkat fog-
lalkoztató közös gondjainkkal szemben 
eléggé egyedül állunk, s nem érezzük azt az 
összefogást, amit jobban lehetne kama-
toztatni – ha meglenne – a város érdekében.

Tisztelettel: Szabó Antalné 

Mély fájdalommal tudatjuk minda-
zokkal, akik ismerték és szerették, hogy

DAUDA PÁLNÉ
(szül. Balázs Apollónia)

hosszú betegség után, 80 éves korában, 
2006. szeptember 5-én eltávozott közü-
lünk. Temetése szeptember 14-én, 11 
órakor Kecskeméten, a Béke fasori 
temetõben volt.

Emlékét kegyelettel megõrizzük.
Dauda család

Cím: 6000 Kecskemét, Béke fasor 26. 

Választás 2006

Az MSZP polgármester-jelöltje 
és képviselõjelöltjei tisztelettel 
meghívnak minden érdeklõdõ 

választópolgárt

2006. szeptember 20-án, 
szerdán 17 órakor

tartandó lakossági fórumukra.

Helye: Mûvelõdési Központ

Meghívott vendég:

JUHÁSZ FERENC,
az MSZP alelnöke

Fogadja el meghívásunkat és 
beszéljük meg közösen progra-
munkat, elképzeléseinket!

MSZP
polgármester-jelöltje

és képviselõjelöltjei

Az Ifjúsági, Családügyi, Szociális és 
Esélyegyenlõségi Minisztérium “Az aktív 
idõskor és a generációk közötti kapcso-
latok támogatására” elnevezésû pályá-
zatra városunkból a Jó Szó Alapítvány 
pályázott (összefogva a martfûi nyug-
díjasokkal és fiatalokkal) és nyert 100.000 
Ft-ot “Generációk találkozása Martfûn” 
címû programjával. 

Az alapítvány  a város két nyugdíjas-
klubjával, a fiatalok MIX klubjával és a 
Jóreménység Klub tagjaival  augusztus 19-
ére szervezett bemutatkozó mûsort és közös 
fõzést. A mûsorban a zsonglõrök és a bré-
kesek nagy érdeklõdés közepette léptek fel. 
Sikeresen szerepeltek és tetszést arattak, 
sok járókelõt megállásra késztettek, Szovák 
János kíséretében elõadott énekükkel Jenei 
Kálmánné Rózsika néni és Törökné Farkas 

CSAK A VÁLASZTÁSI IDÕSZAKBAN VAGYUNK FONTOSAK?

A szerkesztõség postájából

Magdolna. Közben a bográcsokban rotyog-
tak a finomabbnál finomabb étkek. Többen 
is megkóstolták az erdélyi ízeket idézõ gu-
lyást, a honfoglalás-kori tárkonyos ragut, 
valamint a MIX-esek fõztjét, a Hétvezér 
tokányt.

Fotópályázatot is hirdettünk az ünnepi 
hangulat megörökítésére és egy kiállítás 
rendezése érdekében. Eddig igen kevés fo-
tót juttattak el a Családsegítõ és Gyermek-
jóléti Szolgálathoz, ezért úgy gondoljuk, 
rövid lehetett a határidõ a képek kiváloga-
tásához és nagyításához, ezért a fotópá-
lyázat határidejét 2006. szeptember 20-ig 
meghosszabbítjuk. 

Kérjük, minél többen hozzák be fotó-
ikat, a legsikerültebbeket értékes díjakkal 
jutalmazzuk!

Máté Gizella

Generációk találkozása Martfûn augusztus 19-én

280 m -es családi ház garázzsal eladó 
vagy kiadó, csere is érdekel. Érdeklõdni 
lehet: 451-801, 20 597-0672

GYÁSZJELENTÉS

Köszönetet mondunk mindazon 
rokonoknak, barátoknak, szomszédok-
nak, ismerõsöknek, munkatársaknak, 
akik felejthetetlen halottunk,

RÓMER FERENC (78 év)
temetésén részt vettek, együttérzé-
sükkel fájdalmunkat enyhíteni igye-
keztek. 

A gyászoló család

KÖSZÖNETNYILVÁNÍTÁS

LAKOSSÁGI FÓRUMLAKOSSÁGI FÓRUM
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BEMUTATKOZNAK A 
POLGÁRMESTER-JELÖLTEK ÉS A

KÉPVISELÕJELÖLTEK

Önkormányzati választás 2006. október 1.

“Minden magyar állampolgárnak joga van ahhoz, hogy részt vegyen a
közügyek vitelében, továbbá, hogy rátermettségének, képzettségének és

szakmai tudásának megfelelõen közhivatalt viseljen.”  
(A Magyar Köztársaság alkotmányáról szóló 1949. évi XX. törvény)
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Hét évet dolgoztam a közigazgatásban, ebbõl két évig 
jegyzõként. Jelenleg a Szolnoki Fõiskolán adjunktusként gazda-
sági jogot tanítok.

 A minden polgármester-jelölt által megfogalmazott 
megoldandó feladatok közül a legfontosabbak: • A munkahely-
teremtés elõsegítése, hogy ezáltal a fiatalok helyben maradjanak. 
• A közterületek rendezése, hogy Martfû visszanyerje régi, virá-
gos, rendezett arculatát. • A város õrizze meg intézményeit. • 
Az önkormányzat váljon ügyfélközpontúvá, ugyanakkor 
tartson rendet a városban. • Az orvosi ügyeleti rendszer, a 
szemétszállítás és a kábel-tv szolgáltatás javítása, illetve 
rendezése. • Az önkormányzat tekintse partnernek a lakosságot a 
civil- és társadalmi szervezeteket, egyházakat. • Tegyen meg 
mindent a nyugdíjasok, fogyatékkal élõk, szegények, fiatalok 
támogatására. 

Hogyan valósítsuk meg mindezt?
A város lakossága tisztában van az Önkormányzat nehéz 

anyagi helyzetével. Mindenki azt várja, hogy az új polgármester 
talál forrásokat a fenti célokra, sikeres pályázatokat ad be, a 
vállalkozókat, civil szervezeteket is ösztönzi pályázatok 
beadására, gyümölcsözõvé teszi a kapcsolatokat a már itt lévõ 
üzemekkel, felkutatja és idecsábítja az új beruházókat itthonról 
és külföldrõl.

Ki a legalkalmasabb jelölt?
Az új polgármesternek legyen megfelelõ iskolai végzettsége és 

tapasztalata közigazgatási és gazdasági területen. Legyen hatá-
rozott, tettrekész, tekintse életfeladatának a polgármesterséget. 
Ezt az eltökéltségét korábbi pályája ne cáfolja. Ne legyen párt-
politikai elkötelezettsége.  A város minden polgárát képviselje.

Kötõdésem Martfûhöz nagyon erõs. Eddigi pályám lehetõvé 
teszi, hogy kellõ távolságból lássam a martfûi történéseket és 
Martfû jelenlegi helyzetét. Martfûi gyökereim és elkötelezettségem 
biztosítják azt, hogy szívügyemnek érezzem a város és lakói 
boldogulását. Egyéni érdekeltség és pártpolitikai elkötelezettség 
nélkül pályázom meg a polgármesteri tisztséget.

Szeretném megköszönni azoknak, akiknek személyes támo-
gatása lehetõvé tette, hogy Martfû városában polgármester-jelölt 
lehettem. Remélem, hogy sokak bizalmával élve, elnyerem a 
polgármesteri tisztséget és munkámmal hasznára lehetek 
mindannyiunknak, az egész városnak, a kisebb közösségeknek és 
Önöknek is. 

Kérem, jöjjenek el a 2006. szeptember 22-én (pénteken) 18 
órakor a Mûvelõdési Központban és a szeptember 25-én (hét-
fõn) 17 órakor a Kossuth úti Nyugdíjasklubban tartandó lakos-
sági fórumokra!

Kérem, támogassanak szavazatukkal 2006. október 1-jén a 
polgármester-választáson!

Dr. Bakonyi Péter polgármester-jelölt

Dr. BAKONYI PÉTER
független polgármester-jelölt

Tisztelt Martfûiek!
Dr. Bakonyi Péter vagyok. 

Tõsgyökeres martfûi családból 
származom, édesanyámat Urbán 
Anikót, mint egykori OTP dol-
gozót, szinte az egész város 
ismeri. Jogász, történész, Európa 
szakjogász diplomával rendel-
kezem, közigazgatási és jogi 
szakvizsgákat tettem. 

Széleskörû kormányzati és megyei kapcsolatokkal, tárgyalási tapasztalatokkal 
rendelkezem. Személyes hitvallásomnak tekintem a becsületes és elkötelezett 
munkát, az emberek sorsának humánus kezelését. 

Megválasztásom esetén egy olyan programot kívánok megvalósítani, amely 
biztosítja városunk fejlõdését és szépülését! 

Pénzügyeink rendbetétele

Ez az elsõ és legfontosabb teendõnk! Amíg a napi pénzügyi gondokban 
vergõdünk, amíg a bevételek a napi kiadásokat sem fedezik, amíg a hitelterheket 
nyögjük, addig nem beszélhetünk fejlõdésrõl. A megoldás fõ területei: a vállalkozások 
segítése, kiszolgálása (ne csak a pénzük legyen fontos!), pályázatok kihasználása, 
ésszerû takarékosság, tartalékok feltárása. 

A bevételek növelését tekintem a legfontosabbnak, nem pedig a mûködést 
ellehetetlenítõ további szigorításokat, leépítéseket. 

Foglalkoztatás, munkahely-teremtés és -megõrzés

Évtizedes erõfeszítés, 600 millió forintos támogatás megszerzése kellett ahhoz, 
hogy a cipõipari válság ellenére megõrizzünk 1500 fõs cipõs ill. ahhoz kötõdõ  
munkahelyet! A helyzet azonban törékeny, ezért fontos, hogy több lábon álljunk, újabb 

befektetõket hozzunk a városba, a lehetõ legtovább megõrizzük a cipõs munkahelyeket, 
segítsük a vállalkozásokat a munkahelyek megõrzésében, bõvítésében. Nagyon fontos, 
hogy munkát és megélhetést biztosítsunk 250 fõ városi intézményben dolgozó részére. 
Azon fogok dolgozni, hogy minél több martfûi itt boldogulhasson. 

Jól mûködõ város, értékeink, örökségünk megõrzése

Napi gondjaink ellenére sem engedhetünk az oktatás színvonalából, a várható 
átszervezések ellenére is meg kell óvnunk egészségügyi rendszerünket, fizikoterápiát, 
labor szolgáltatást, a szakrendeléseket. 

Az sem mindegy, hogy milyen környezetben élünk. Ezért fontos a városközpont 
beépítése, pusztuló parkjaink megújítása, a közterületek rendben tartása, a piaci 
árusítás kulturált feltétele, a vasútállomás (ami most a város szégyenfoltja!), 
buszmegállók rendbetétele. 

Civil szervezeteink megérdemlik az eddiginél nagyobb (ezen belül anyagi!) 
támogatást. A fiatalok gondjait, elvárásait maguk a fiatalok ismerik a legjobban, ezért 
támogatom az ifjúsági önkormányzat létrehozását. 

A város fejlõdése

Több milliárd forint pályázati pénz fog rendelkezésre állni, de ezért a pénzért 
versenyezni kell, pályázatokat kell benyújtani, lobbizni kell, kemény tárgyalásokat kell 
folytatni, meg kell szerezni!

A következõ 6-8 évben 2,5 milliárd Ft fejlesztést kell megvalósítani: - ivóvíz 
minõség javítása, vezetékcsere, szennyvízmû megépítése, - belterületi utak 2. rétegû 
lezárása, járdák felújítása, - iskolák, kollégium, mûvelõdési központ felújítása, új 
tornaterem felépítése, - bekapcsolódás a panelprogramba.

A pályázati pénzek mellé 400-500 millió forint saját erõt kell biztosítanunk. Meg 
kell szereznünk a pályázati pénzt, ki kell gazdálkodni – nem veszélyeztetve a mûködést!  
a saját erõt. 

A program teljes szövegét a napokban eljuttatjuk Önökhöz. Ha idejük engedi, 
olvassák el, ítéljék meg tartalmát!  

Tudom, hogy nem könnyû a választás! A jelöltek komolyan veszik a választást, 
programot állítanak össze, ígéretet tesznek. Ha megtisztelnek bizalmukkal és rám 
szavaznak, úgy én elsõsorban azt ígérem, hogy becsülettel fogok dolgozni 
városunk lakóinak érdekében, fejlõdõ és szépülõ városunkért. 

BERÉNYI  FERENC
független polgármester-jelölt
MSZP támogatással

Tisztelt Martfûiek!
53 éves vagyok, nõs, 2 felnõtt gyer-

mekem van. Közgazdász végzettséggel 
rendelkezem. 29 éve élek Martfûn és 
dolgozom a Tisza Cipõgyárban. Az elmúlt 
évtizedekben gyakorlatot szereztem nagy 
létszámú szervezet irányításában, átszerve-
zésében, a pénzügyi válságok kezelésében. 
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43 éves vagyok, nõs, feleségem a helyi középiskolában matematika-fizika szakos 
tanár. Egy gyermekünk van, Bence.

Debrecenben a Kossuth Lajos Tudományegyetemen matematika-fizika-
számítástechnika szakos tanári diplomát szereztem. Több éves pedagógusi munka 
után jelenleg a COMPNET Informatikai Kft. ügyvezetõje vagyok.

Szeretem ezt a várost. Szüleim, Bozsó Antal és Kugler Margit  évtizedek óta Mart-
fûn élnek, a Tisza Cipõgyárból és a helyi Matávtól mentek nyugdíjba. Testvérem Bozsó 
Anikó jelenleg is Martfûn, a cipõiparban dolgozik. Én is születésem óta itt élek és 
dolgozom. Az elmúlt évtizedek alatt megélt változások, a  megszerzett tapasztalat, az 
összegyûjtött elképzelések erõt adnak és lelkesítenek, hogy tegyek a városért, az itt élõ 
emberekért, gyermekeinkért. 

A MI VÁROSUNK MARTFÛ!

Városfejlesztési elképzeléseimet, terveimet négy fõ fejezet köré csoportosítottam:

Megújuló gazdaság a városért – A településfejlesztés céljait, eszközeit 
felhasználva a meglévõ munkahelyek megõrzésében, fejlesztésekkel, felújításokkal, gyors  
és szakszerû intézkedésekkel, magas színvonalú közszolgáltatásokat biztosítva segítjük  
elõ a foglalkoztatás javítását. A meglévõ vállalatokkal, vállalkozásokkal  szorosabb 
kapcsolat kialakítása, távlati terveik, célkitûzéseik megismerése, azok  összekapcsolása a 
városfejlesztési elképzelésekkel. Segíteni kell új vállalkozások letelepedését, a  meglévõk 
összefogását. Lehetõséget kell biztosítani a helyi vállalkozásoknak, hogy  bekapcso-
lódhassanak a megújuló gazdaságba a város javára és  saját boldogulásukért. A turizmus 
egy lehetõség városunk számára a jövõben. Új területeket  lehet kiaknázni, új beruházások 

 

valósulhatnak meg és ezzel nõhet a foglalkoztatás. Be  kell vonni a Tisza-part városi 
szakaszát a turizmus bõvítésébe. Az Önkormányzat feladata, hogy  vonzó gazdasági 
környezetet teremtsen a befektetõk, vállalkozók számára. 

Otthonunk a város – Rengeteg a tennivaló, hogy a várost valódi otthonunknak 
érezhessük. Az elhanyagolt területeket fel kell újítani: Szolnok felõli bevezetõszakasz, 
Posta mögötti garázssorok, rekultivált bányagödör, Tisza-part városi szakasza. Új 
parkokat, játszótereket, szabadidõparkot kell kialakítani, a meglévõket fel kell újítani, 
hogy otthonos, kellemes környezetben élhessünk és fogadhassuk az idelátogatókat. Az 
Önkormányzat álljon élére, és közösen teremtsük meg a város új, virágos arculatát! 
Elengedhetetlen parkolók létesítése, a személygépkocsi és tehergépjármû forgalom 
szabályozása. Kiemelten kell kezelni a környezetvédelmet, és ehhez kapcsolódva jól 
mûködõ szelektív hulladékgyûjtésre van szükség!

Gondoskodó, családbarát város – A város nem feledkezhet meg az idõsekrõl 
és akiket támogatni kell! Rászorultság, érdemesség érvényesüljön a szociális 
támogatásban. A gyermekek fejlõdéséhez szükséges bölcsõde, óvoda, általános iskola 
tárgyi, szakmai fejlesztése elengedhetetlen. Ösztöndíjrendszerrel segíteni kell a 
tehetséges fiatalok fejlõdését. Fontosnak tartom egészségügyi szûrõvizsgálatok 
szervezését. Erõsíteni kell a csökkent munkaképességûek foglalkoztatási lehetõségeit! 
A városnak gondoskodnia kell dolgozóiról, a pedagógusokról, tisztviselõkrõl. 

Aktív város – A város életének mozgatórugója a jól mûködõ civil és társadalmi 
szervezetek mellett az Önkormányzat legyen! Minél többen kapcsolódjanak be a 
közéletbe, melyhez új formákra, fórumokra van szükség! Az aktív élethez meg kell 
teremteni a feltételeket. Szükség van a Mûvelõdési Központ fel- és megújítására, 
városban betöltött szerepének bõvítésére. Sportlétesítményeinket szükséges bõvíteni, 
felújítani, hogy a tömegsport, a versenysport és az utánpótlás nevelés megfelelõ 
körülmények között mûködhessen! Kiemelt feladat a fiatalok önszervezõdéseinek, 
önálló kezdeményezéseinek támogatása! Közösen kell megtöltenünk élettel a várost!

Hogyan fogjunk a megvalósításhoz? 

Mi kell a megvalósításhoz?

HELYI FORRÁSOK, VÁLLALKOZÁSOK, PÁLYÁZATOK

Kérem ismerkedjen meg elképzeléseimmel, és október 1-én szavazatával 
támogasson, hogy városunk ismét a fejlõdés útjára lépjen!

BORBÉLY ISTVÁN
független polgármester-jelölt

EGYÜTTMÛKÖDÉSSEL, SZORGALOMMAL, TISZTESSÉGGEL, SZAKÉRTELEMMEL

Tisztelt Választópolgárok!  Kedves Martfûiek!

Az Önök jóvoltából abban a megtiszteltetésben volt 
részem, hogy az elmúlt négy évben tagja lehettem az 
önkormányzat képviselõ-testületének. Mind a városgond-
noksági vezetõi tevékenységem, mind a képviselõi mun-
kám lehetõvé tette számomra, hogy megismerjem az ön-

A meglévõ gyárak, üzemek és vállalkozások mellett nagy jelentõséggel bírhat az Ipari 
Parkban tervezett bioetanol üzem megépítése és a Növényolajgyár több, mint 30%-kal 
történõ kapacitás bõvítése, amely egyben foglalkoztatási lehetõséget is teremt.

Vállalkozási tõke bevonásával továbbra is támogatni kívánom a  termál- és gyógyvíz-
turizmus fejlesztését, az idegenforgalom elõsegítését, amely egyik kitörési  pontját jelenti a 
városnak. Ugyancsak vállalkozási tõke bevonása szükséges a lakásépítés  folytatásához, a 
kereskedelmi ellátás és szolgáltatás színvonalának javításához, az idegenforgalomhoz  is 
kapcsolódó és az itt élõk kulturált szórakozását biztosító  szabadidõ központ megvalósításához.

Városunk is részese a kistérségi, a megyei területfejlesztési, az Észak-Al-
földi régió fejlesztési programjának, melynek keretében az alábbi fejlesztéseket 

3szeretném megvalósítani: • Az új 1 500 m -es szennyvíztisztító-telep megépítése az e 
célra megvásárolt területen, melyhez engedélyes tervvel rendelkezünk.•  A város belterületi 
útburkolatának második rétegû aszfaltozása (35 km). • Az ivóvíz minõségének javítása, az el-
avult azbesztcsövek cseréje. • A város csapadék- és belvízelvezetõ rendszerének további 
folytatása, mûködõképességének biztosítása. •  A Vásárhelyi-terv keretében a vasút melletti 
támfal kiépítése, partvédelem megerõsítése, a gát végleges kialakítása, sétány megvaló-
sítása. •  Komplex program alapján a járdák felújítása és új járdák építése. • Az általános is-
kola belsõ nyílászáróinak és burkolatának teljes cseréje, új tornacsarnok építése. • A szak-
középiskola teljes körû felújítása. •  A mûvelõdési központ teljes felújítása (hõszigetelés, 
nyílászárók cseréje, stb.), Közösségi Házzá történõ átalakítása. • Családi házak építésére 
alkalmas közmûvesített telkek kialakítása. •  Új mentõállomás megépítése, esetleg a meglé-
võ központi orvosi rendelõben történõ elhelyezése, csak hogy a legfontosabbakat említsem!

Mindezek 85%-os Uniós forrásból, 10%-os állami hozzájárulással és további saját 
erõbõl valósíthatók meg, mely összesen 3,5 - 4 milliárd forintos beruházást jelent.

Továbbra is fontosnak tartom e hangulatos kisvárosban élõ emberek mindennapi életé-
nek javítását, folytatva a város köztereinek, parkjainak, játszótereinek fejlesztését és fenntar-
tását. Fontos az önkormányzat vagyonával történõ szigorú és ésszerû gazdálkodás, ideértve 
a Mártírok úti általános iskola megüresedett épületének körültekintõ, átgondolt hasz-
nosítása.

Martfû Város jövõjét nagymértékben meghatározza és a betelepülést, befektetést 
elõsegíti a 442-es fõközlekedési út felújítása, amely a fõutakhoz jelent kicsatlakozást.

Terveim, elképzeléseim megvalósításához elengedhetetlen a különbözõ társadalmi és 
civil szervezetek bevonása, Martfû Város polgárainak támogatása. Ezért kérem, hogy 
október 1-jén mindenki menjen el szavazni, hogy az Önök döntésével és majdan az Önök 
segítségével tovább fejlõdhessen városunk.

BÍRÓ ANDRÁS
független polgármester- 
és képviselõjelölt

kormányzat teljes körû mûködését, intézményeink feladatait, a település üzemeltetését.

Városunk jelenlegi állapotáról

Az, aki itt él ebben a városban maga is tapasztalhatja és tényként állapíthatja meg, 
hogy Martfû szinte a rendszerváltás óta a megye egyik legdinamikusabban fejlõdõ telepü-
lése. Mi, akik itt élünk talán észre sem vesszük, hogy mi minden történt, szinte természetes-
nek vesszük mindazt, ami körülöttünk zajlik. Városunk az elmúlt négy év nehézségei el-
lenére is megõrizte mûködõképességét, valamennyi intézménye színvonalasan látta el fel-
adatát a bölcsõdétõl a középiskoláig, beleértve az egészségügyi ellátást és a szociális gon-
doskodást is. Mindezek mellett lehetõvé tettük a nem kötelezõen ellátandó feladatok közül 
is a mûvelõdési és sport feladatok, az írott és elektromos sajtó valamint a civil szervezetek 
mûködésének támogatását. 

A mi városunk egyedülálló infrastruktúrával rendelkezik, beleértve az ivóvíz, a szenny-
víz, gázellátás, az utak, járdák, villamos energia, hogy csak a legfontosabbakat említsem. A 
fentiekben említettek kellõ alapot adhatnak ahhoz, hogy a következõ években minden ér-
téket megõrizve tovább fejlõdjön, szépüljön városunk.

Programommal és jövõbeni elképzeléseimmel a következõ a célokat 
kívánom erõsíteni és megvalósítani:

Elsõ és legfontosabb feladatomnak tartom, hogy a város jelenlegi intézményei vál-
tozatlan formában, de színvonalasan láthassák el feladatukat. Ehhez elengedhetetlenül 
szükséges a kellõ anyagi háttér megteremtése, amely reményeim szerint megvalósítható. 
Ennek érdekében tovább kell javítani és erõsíteni a város ipari, gazdasági erõforrásait, mely 
meghatározó a település jövõje szempontjából.



2006. szeptember4. oldal

ÖNKORMÁNYZATI VÁLASZTÁS 2006.ÖNKORMÁNYZATI VÁLASZTÁS 2006.

Tisztelt Martfûi Választópolgárok!
 Azt hiszem, mindenki tisztában van vele, hogy az 

október elsején elõttünk álló önkormányzati választásnak 
mekkora jelentõsége van Martfûn. Az utóbbi években meg-
tapasztalt és megszenvedett anyagi nehézségek azt 
eredményezték, hogy a közhangulat is megromlott. Az 
emberek többsége rosszkedvûen jár be a munkahelyére, 
pedig a kampányidõszak tapasztalatai azt mondatják velem, 
hogy érdemes odafigyelni ezeknek az embereknek a 
mondanivalójára. Nagyon sok érdekes és értékes ötlettel 
találkoztam, melyek zöme elsõsorban nem pénzkérdés. 

Választási idõszakban általában az a szokás, hogy a 
jelöltek megígérnek mindent, aztán gyorsan elfelejtik 

azokat. Én ezt nem teszem, mert meggyõzõdésem, hogy a 
mostani helyzetbõl csak szisztematikusan, apró lépésekkel 
lehet elindulni fölfelé. Ehhez azonban olyan polgármesterre 
van szükség, aki összefogja azokat a szakembereket, akik 
segíthetnek ebben a városnak, aki nem tartja magáról azt, 
hogy tévedhetetlen és mindenhez ért.

Sokan azt mondják, hogy Martfûn csak a nyugdíjasokkal 
lehet választást nyerni, mások az értelmiségre esküsznek, de 
akadnak olyanok is, akik különbözõ politikai irányzatokban 
látják az esetleges sikert. Szerintem viszont nem szabad 
ennyire leegyszerûsíteni ezt a kérdést. Több, mint hétezren 
élünk ebben a városban, s van egy dolog, amiben teljesen 
egyforma mindenki: martfûiek vagyunk, s egymás mellett 
kell élnünk. Polgármesterré választásom esetén ennek szel-
lemében szeretném vezetni a települést.

Köszönöm mindazok támogatását, akik ajánló-
szelvényük átadásával lehetõvé tették számomra, hogy 
immáron hivatalosan is polgármester- és képviselõjelölt 
lehetek!

Amennyiben úgy gondolják, hogy egy olyan fiatal 
városvezetõre van szüksége Martfûnek, aki nem ural-
kodni akar az emberek fölött, hanem összefogná és 
irányítaná õket, akkor kérem, hogy október elsején támo-
gassanak szavazataikkal mindkét szavazólapon!

NEM LESZ KÖNNYÛ, DE EGYÜTT

KÖNNYEBB LEHET!

FARKAS ROLAND
független polgármester-
és képviselõjelölt

Kedves Martfûiek!

1967-ben születtem Hevesen. Feleségem jelenleg 
Mezõhéken tanít. Három gyermekünk van. Három dip-
lomával, kettõ felsõfokú képesítéssel, több egyéb szak-
képesítéssel rendelkezem az oktatás, sport, mezõgaz-
daság, informatika területén.

Jelenleg a mezõhéki Páldi János Á.M.K. igazgatója vagyok. Hat különbözõ szer-
vezetben végzek társadalmi munkát tagként, illetve vezetõként.

Kapcsolatom Martfûvel 1993-tól a sport és oktatás területén kezdõdött. 2000-ben 
családommal arra az elhatározásra jutottunk, hogy szeretnénk letelepedni a városban. 
Igyekeztem lehetõségemhez mérten, minél több területen kapcsolódni a településhez, az itt 
élõ emberekhez, programokhoz. Ahol tudtam munkával és anyagilag támogattam a köz-
célokat. 

Önkormányzati és vezetõi tapasztalataim: Korábbi munkahelyeimen mindig 
megbíztak vezetõi feladatokkal. Folyamatosan képeztem magam, hogy több lábon álljak az 
életben, mivel nem csak magamért, hanem a családomért is felelõsséggel tartozom. 1998-
tól a mezõhéki önkormányzat képviselõjeként, a megyei önkormányzat oktatási, sport- és 
egészségügyi bizottságának tagjaként tevékenykedtem: tevékenységünknek köszönhetõen 
a mai napig mûködik az oktatási intézményünk, pályázati segítséggel fejlesztettük az épü-
leteket, utakat, járdákat, ravatalozót, tanyavillamosítást, óvoda- iskolafelújítást. 2002-tõl a 
martfûi önkormányzat oktatási, mûvelõdési és sportbizottság tagjaként igyekeztem helyt-
állni. 2001-óta folyamatosan jelen vagyok a testületi üléseken, hogy felkészült legyek az 
Önkormányzati választásokra. Nagyon sokat tanultam, tapasztaltam az üléseken!

Egy-két projektet pénzügyi szempontból is szeretnék kiemelni: Mezõhéken 
járdafelújítás 2,5 MFt, tanyavillamosítás 7 MFt, óvoda- iskolafelújítás, eszközbeszerzés: 42 
MFt, iskola, óvoda fejlesztõeszközök 1 MFt nyertes pályázatának tevékeny részese, írója 
voltam. Martfûn a 6,5 MFt tornacsarnok burkolat, a 65 MFt mûfüves labdarúgópálya 
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nyertes pályázatának megírásában a bizottság tagjaival dolgoztam együtt. E két pályázatot 
sajnos az Önkormányzat nem valósította meg. A Martfûi VSE elnökeként a 800 EFt-os ön-
kormányzati támogatás mellé pályázati és egyéb forrásból még évente 2-2,5 MFt-ot segí-
tettem elõteremteni.

Tapasztalt vagyok az önkormányzati munka területén is. A FIDESZ tagjaként is képes-
nek érzem magam helyi kérdésekben az együttmûködésre, a város, az Önök érdekeit szol-
gáló munka végzésére.

Egy-két gondolat a megvalósítandó programunkból: a program nem csak az én 
munkám, hanem a MI munkánk. Az Önöké és munkámat segítõ képviselõjelölt társaimé.  • A 
város pénzügyi-, gazdasági helyzete évek óta folyamatosan romlik. Idõnkénti javulást az 
önkormányzati vagyon felélése szokott hozni. Ezen a területen mindenképpen szem-
léletváltásra van szükség. • Nem hagynánk értékesíteni a ,,stratégiai” fontosságú önkor-
mányzati intézményeket.  • A helyi vállalkozók, vállalkozások, cégek megbecsülése, a velük 
való kapcsolat helyreállítása elengedhetetlen. • Katolikus, keresztény emberként az erkölcsi 
nevelés területére is nagy hangsúlyt fektetnénk.  • Az egészségügyben vizsgálnánk az ügye-
leti rendszer Martfû szempontjából elõnyösebb ellátását, ,,térítésmentes” szakrendelések, 
szûrõvizsgálatok bevezetését, bõvítését, vérvétel idõtartamának növelését. • Segítenénk a 
munkahelyet teremtõ vállalkozások, cégek letelepedését. • A fiatalok hasznos idõtöltésének 
körülményeit biztosítanunk kell az Õ bevonásukkal. • Építenénk a nyugdíjasok, jó szakem-
berek tapasztalatára. • Az oktatás minden területén egyfajta stabilitást, kiszámíthatóságot, 
tervezhetõséget szeretnénk biztosítani. • Sportemberként átlátható, kiszámítható, szerzõ-
désen alapuló támogatást, létesítmény üzemeltetést, fejlesztést ígérünk. • Célunk egy köz-
gazdász, jogász, település- és vidékfejlesztõ szakembergárda összeállításával, egy me-
nedzser szemléletû csapat létrehozása. • Át kívánjuk tekinteni a meglévõ szerzõdéseit, el-
kötelezettségeit a városnak, és ha szükséges az elõnytelen szerzõdéseket megszüntetjük. • 
Biztosítani kívánjuk az önkormányzati munka nyilvánosságát!

Részletes programunkat fórumokon, szórólapokon, helyi médiában, beszélgetéseink 
alkalmával megismerhetik!

Szeretem Martfût, az itt élõ embereket! Családommal nem csak a jelenünket, 
hanem a jövõnket is ITT képzeljük el. Úgy érzem, hogy Polgármesterként Önökkel együtt 
gondolkozva és dolgozva elindíthatjuk Martfût egy olyan úton, amire késõbb utódaink is 
alapozhatják jövõjüket.

Köszönöm, hogy jelölésem sikerességéhez ajánlócéduláikkal hozzájárultak!

Amennyiben alkalmasnak talál a polgármesteri, képviselõi feladat 
ellátására, támogassa személyemet és képviselõjelölt társaimat megtisztelõ 

szavazatával az önkormányzati választásokon!

SÁGI ISTVÁN 
FIDESZ-KDNP polgármester- 
és képviselõjelölt

,,Úgy bánj az emberekkel, mintha azok lennének, amiknek 
lenniük kellene, s így segítesz nekik abban, hogy azzá 
váljanak, amivé képesek válni.” Johann von Goethe



A lakosság megtisztelõ bizalmából az elmúlt idõ-
szakban a képviselõ-testület tagja lehettem. Döntéseimnél 
mindig a város érdekeit és a helyi lakosság véleményét 
képviseltem. 

Szeretnék a következõ képviselõ-testületben is 
a városért dolgozni, a városban mûködõ kö-
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Program, hitvallás, a település szeretete, 
tisztelete.

Számomra legfontosabb feladat a köz 
szolgálata, lakóhelyünk fejlõdése, fejlesztése, 
hogy az itt élõk jól érezzék magukat, jól 
éljenek, érezzék a törõdést, a  lehetõségeket. A 

Tisztelt Martfûi Választópolgárok!

Független képviselõjelöltként indulni 
kívánok az októberi önkormányzati vá-
lasztásokon. 

Tisztelt  Martfûiek!
Szolnokon születtem 1978-ban, azóta Martfûn élek. A 

Miskolci Egyetem Állam- és Jogtudományi Karán végeztem 
jogászként. 

A helyi Fidesz szervezet jelöltjeként szeretném elérni, 
hogy Martfû ismét a fejlõdés útjára álljon, lehetõséget, jövõt 
kínálva minden korosztály számára. 

Dr. ENYEDI MIHÁLY
képviselõjelölt – FIDESZ-KDNP 

Különösen fontosnak tartom, hogy városunkban nagy hangsúlyt fektessünk az 
elkövetkezõ négy évben az alábbiakra:

· Az önkormányzatnak ki kell vennie a részét a munkahelyteremtésbõl.

· Új munkahelyek létrehozásával el kell érnünk, hogy a város szülöttei ne csak 
látogatóba járjanak haza, megakadályozva egyúttal a munkaképes lakosság 
további elvándorlását.

· Ki kell aknáznia a vezetésnek az uniós és egyéb pályázatok által kínált lehetõséget. 

· Az önkormányzat is próbáljon megoldást találni a könnyûipar megmentésére. A 
város a cipõgyárnak köszönheti a múltját és a jelenét. A jövõ sem képzelhetõ el 
nélküle. Meg kell ismerni az ezzel kapcsolatos elképzeléseket, szakemberek 
bevonásával el kell érni ezek megvalósítását.

· A városban a sportélet teljesen visszafejlõdött. Többet kell szentelni mind a 
gyermekek sportolására, mind a felnõtt versenysportra.

· Meg kell oldani, hogy az orvosi rendszer a helyi lakosok érdekét szolgálja.

· Az önkormányzatnak a civil szervezetek mellet segítenie kell a fiatalok ön-
szervezõdését (pl: MIX-Klub). A martfûi gyerekek, fiatalok kulturált szórakozását, 
szabadidejük hasznos eltöltését támogatni kell.

Programom késõbb eljuttatom a postaládájába. Kérem, szenteljen rá  pár perc figyelmet!

Október 1-én szavazzon egy új városvezetésre! Támogassa szavazatával  
azokat, akiktõl a város helyzetének jobbá tételét reméli!

Dr. DESPOTOV SVETOZAR
független képviselõjelölt

Az Önök megtisztelõ bizalmának köszönhetõen tagja va-
gyok a jelenlegi képviselõ-testületnek. Az elmúlt idõszakban az 
egészségügyi és szociális bizottságban dolgoztam. Képviselõi 
munkám legnagyobb eredményének azt tartom, hogy sikerült 
megoldanom a martfûi betegek helyben történõ laboratóriumi 
ellátását. Ezzel egy évtizedes probléma oldódott meg, és ennek 
köszönhetõen több ezer martfûinek nem kellett Szolnokra be-
utaznia vérvételre az elmúlt másfél évben. Ez különösen az idõs, 
nehezen mozgó, állandó gondozás alatt álló betegek, valamint a 
kisgyermekes családok számára jelentett könnyebbséget.

Amennyiben megtisztelnek a bizalmukkal, elsõsorban ismét 
az egészségügyi és szociális feladatokkal szeretnék foglalkozni, 
és az új kormányrendeleteknek „köszönhetõen” ez nem lesz 
egyszerû feladat. Mindent meg kell tenni, hogy Martfûn a 
jelenlegi egészségügyi - szociális ellátás színvonala ne romol-
jon, sõt, amennyiben lehetséges, tovább bõvüljenek egyes el-
látási formák.

Természetesen ezen kívül minden más haladó, a város és az 
itt lakók érdekeit szem elõtt tartó kezdeményezést támogatok. 

Kérem, tiszteljenek meg azzal, hogy rám szavaznak!

CZUCZOR GYULA
képviselõjelölt – MSZP 

település szolgálja az itt élõk biztonságát, és ne csak mint lakóhely 
legyen, hanem az életünk valamennyi területét átható, segítõ, 
szolgáló VÁROS és önkormányzata. Ehhez legfontosabb egy, a 
települést szeretõ önkormányzat és egyénenként a települési 
képviselõk.

Tudom, a megélhetéshez kevés egy jól mûködõ város, de 
éppen ez a záloga a nehézségek átélésének, a további fejlõdésnek. 
Úgy érzem, városunkban minden bajok forrása az anyagi eszköz 
hiánya, amellyel megteremthetõ a biztonságos megélhetés fel-
tétele, a normális életvitel. 

Konkrétan szükséges: • minden képviselõ ismerje meg a 
várost, rendszeres városbejárásokkal; • határozza meg a fejlõdés, 
fejlesztés irányát, az ehhez szükséges eszközöket; • induláskor 
mérje fel a testület a meglévõ eszközöket, dolgozza ki a lehetséges 
javító feladatokat; • új források felkutatásával teremtsen mun-
kalehetõségeket; • érjük el, hogy a fiataloknak ne csak a váro-
sunkból elkerülve legyen munkahelye, egzisztenciája.

Városunk legyen élenjáró és példamutató a környezet védel-
mében, mely mind az itt élõk, lakók, mind a városunkba látogatók 
komfortosabb körülményeit szolgálja.

Csatlakozva az MSZP programjához, közös céljaink megva-
lósításával fejlõdjön városunk!

ERNESZT PÉTERNÉ
független képviselõjelölt

zösségek, intézmények és vállalkozók érdekében tevékenykedni. 

Köszönöm, hogy ajánlószelvényeik átadásával elõsegítették, hogy önkor-
mányzati képviselõjelölt lehessek, és bízom abban, hogy kellõ számú szavazatok 
alapján ismét bizalmat kaphatok a város lakosságától képviselõi munkámhoz.

Megválasztásom esetén fontos feladatomnak tartom: - a város intézmé-
nyeinek színvonalas, eredményes mûködtetését, - az egészségügyi és szociális ellá-
tás színvonalának megõrzését, - a Mûvelõdési Központ és Könyvtár rekonstruk-
cióját, az ott folyó közösségi mûvelõdés, tehetséggondozás, ismeret- és infor-
mációáramlás és civil szervezetek mûködésének biztosítását,  - a helyi adottságok 
figyelembevételével az idegenforgalom és turisztika fejlesztését, - a foglalkozta-
tottság, a gazdasági fejlõdés elõsegítését új munkahelyek kialakításával, - a szilárd 
burkolatú utak folyamatos felújítását, - szeretném a (Szolnok-Tiszaföldvár) Tisza-
menti kerékpárút megvalósítását.

Közismert, hogy a város jelenlegi pénzügyi helyzete csak igen szigorú költ-
séggazdálkodás mellett nyújt fedezetet a település mûködtetésére, ezért valamennyi 
beruházás, felújítás, korszerûsítés csak regionális, vagy kistérségi pályázatok fel-
használásával, illetve vállalkozói tõke bevonásával lehetséges.

Bízom abban, hogy az elkövetkezõ idõszakban olyan Európai Uniós pályázatok 
segíthetik a város fejlõdését, melyek jelentõsen hozzájárulhatnak a város lakos-
ságának jobb közérzetéhez, boldogulásához!
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Tisztelt Martfûiek!

Bizonyára jól ismernek, hiszen életem 
meghatározó éveit itt töltöttem. A szakkö-
zépiskolában tanultam, 20 évig voltam helyi 
lakos és ennyi évet dolgoztam a Tisza Ci-
põgyárban. Sokat tanultam és sok szeretetet kaptam Önöktõl. 
Errõl országgyûlési képviselõként sem feledkeztem meg. Öt 
hónappal ezelõtt ismét megtiszteltek bizalmukkal, de nekem az 
is nagyon jólesik, hogy maguk közül- és maguk közé valónak 
tekintenek.

Ennek tudom be, hogy sokan polgármesterként is szívesen láttak 
volna. Erre azonban nem vállalkozhatom, mert magam sem 
értek egyet az ilyen mértékû álláshalmozással, másrészt fõ-
állású képviselõséget ígértem a választókörzet többi lakójának. 

Önkormányzati képviselõként viszont kész vagyok még több 
idõt fordítani a helyi gondok megoldására és még közvetlenebb 
segítséget nyújtani a további fejlõdéshez.

Programomat ezúttal nem ismertetem, mert Martfûre vonat-
kozó elképzeléseimet már 6 hónappal ezelõtt közreadtam, a 
részleteket pedig a most kiadott MSZP-s kiadvány tartalmazza.

Kérem mérlegeljék, hogy a martfûiek iránti elkötelezettségem, 
tudásom, tapasztalatom és az országgyûlési képviselõséggel 
együttjáró elõnyök, lehetõségek révén hasznos tagja lehetek-e a 
helyi önkormányzatnak!

                      Tisztelettel: 

FARKAS IMRE
képviselõjelölt – MSZP

A nagy többség „Joci”-ként ismer. Tisztelettel kö-
szöntöm Martfû minden választópolgárát, és meg-
köszönöm Önöknek, hogy ajánlószelvényeik átadá-
sával, eljuttatásával támogatták részvételemet az ön-
kormányzati képviselõ választáson.

Tõsgyökeres martfûinek érzem magam, Oros-
házáról kerültem ide, 47 évvel ezelõtt. Itt szereztem a 
Cipõipari Technikumi végzettséget. A Tisza Cipõgyárban dolgoztam, 38 évet meós-
ként, majd a privatizáció után a Salamander-hez kerültem, s innen mentem nyugdíjba, 
2001-ben. 

Az évek során sok társadalmi tevékenységet végeztem. Voltam a martfûi Teke 
Szakosztály edzõje, intézõje. E szakosztály megszûnése  (pályahiány)  után mint a me-
gyei Kézilabda Szakszövetség titkára, vezetõségi tagja és mint játékvezetõ tevékeny-
kedtem. Nagyon szerettem a közösségi munkát. Így érlelõdött meg bennem az a gon-
dolat, hogy a martfûieket ismerve, s mint nyugdíjas, az erõmhöz, képességeimhez mér-
ten bekapcsolódjak az önkormányzati munkába. 

Jelenleg a nyugdíjasklub tagja, a nagyothallók klub tagja, bizalmija vagyok. 
Megválasztásommal célként tûzöm ki a civil szervezetek segítését, kapcsolattartását. A 
képviselõi munkában a gondok, problémák szakszerû megtárgyalására törekszem.

A Magyar Szocialista Párt által támogatott jelölteknek van programja, a város egé-
szére vonatkozóan. Változást akarunk. Pénzügyi egyensúly megteremtése, pályázat: az 
Uniós fejlesztési pénzek megszerzése, foglalkoztatás, óvoda, bölcsõde, iskolák, mû-
velõdési központ, egészségügy, lakásgazdálkodás, úthálózat (gyalogjárda, ke-
rékpárút), városkép, vízellátás, vagyongazdálkodás, sport, civil szervezetek. A csapat-
tal szeretnénk hozzájárulni, hogy stabil önkormányzati testület jöjjön létre. Én a magam 
részérõl készen állok erre.

Kérem mindazokat, akik eddigi életpályám ismeretében bíznak bennem, sza-
vazzanak rám és biztassák ugyanerre az Önökhöz közelállókat is. Ehhez nyugalmat, bé-
két, alkotó, teremtõ munkát kívánok.

FARKAS JÓZSEF
 képviselõjelölt – MSZP

58 éves vagyok, 1950 óta élek Martfûn, 
itt kezdtem tanulmányaimat is és 1979 óta 
Martfûn dolgozom. Több mint 15 évet vol-
tam a martfûi növényolajgyár alkalma-
zottja, majd a gyár területén mûködõ Euro-
pharma Kft.-hez kerültem. Munkám során 
középvezetõként tevékenykedtem, ezért gondolom úgy, hogy 
az eddig szerzett tapasztalataimmal építeni tudnám a kap-
csolatot a helyi vállalkozók, üzemek, illetve az önkormányzat 
között. 

Feladataim közé elsõsorban a város biztos pénzügyi helyze-
tének helyreállítását sorolnám, amelyet pályázati lehetõségek 
kihasználásával és a kiadások szigorú ellenõrzésével szeretnék 
elõsegíteni. A város foglalkoztatásának javításában abban látok 
elõrelépési lehetõségeket, hogy a helyi munkaadókkal szo-
rosabb együttmûködés jöjjön létre. Szorgalmazni szeretném 
továbbá, hogy városunkban továbbra is kiemelt figyelmet 
kapjon az oktatás, az egészségügyi ellátás és a civil szervezetek 
munkája. Támogatni szeretném, hogy a városunkban tanuló fia-
talok az iskola elvégzésével gyakorlatot szerezzenek a helyi vál-
lalatok közremûködésével, ezáltal is könnyíteném elhe-
lyezkedési problémáikat a munkaerõpiacon. 

Kötõdésem Martfûhöz nagyon erõs, úgy érzem, sok tá-
mogatást kaptam a várostól, ezért én még többet szeretnék tenni 
a martfûi emberekért. 

Kérem, tiszteljenek meg szavazataikkal!

FEJES JÁNOS
képviselõjelölt – MSZP

Tisztelt Martfûiek!
Az idei önkormányzati képviselõválasz-

táson jelöltként szeretnék indulni. 54 éves, 
helyi vállalkozó vagyok.

Megválasztásom esetén olyan testület-
ben szeretnék dolgozni, amely:

FEHÉR IMRE
független jelölt

• Legfontosabb feladatának a pénzügyi egyensúly helyreál-
lítását tekinti. (Közel 400 millió forint a tartozás.)

• Elsõsorban a város polgárainak érdekeit veszi figyelembe, 
nem egyéni érdekeket.

• Belátja, hogy a helyi vállalatokkal és vállalkozásokkal kor-
rekt, jó kapcsolatot kell kialakítani. 

• A martfûi önkormányzati ingatlanok eladása helyett azok 
célszerû üzemeltetése illetve bérbeadása mellett dönt.

• A város mûködéséhez szükséges szerzõdések átvizsgálása, 
amelyek ugyan törvényesek, de etikusak-e?

• Tartalékalapot képez (jelen pillanatban a bevétel 98%-a bérre 
és fenntartási költségekre megy el.)

• Martfûn a martfûiekért teszi a dolgát, megértve, hogy itt õk a 
legfontosabbak.

Amennyiben megválasztanak, én is hozzájárulok azzal, hogy a 
mindenkori tiszteletdíjamat martfûi intézmények, alapítványok és 
civil szervezetek részére felajánlom. Remélem, a testület minden 
tagja követi példámat. 

Kérem, minél többen menjenek el választani, és
szavazatukkal engem is megtisztelni!
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Tisztelt Martfûiek!

Horváth Endréné vagyok, de sokan Juhász Andreának 
ismernek. Azért indulok az idei önkormányzati válasz-
tásokon,  mert  szeretnék  annak az új képviselõ-testü-
letnek a tagja lenni,  akik elhozzák a változás szelét Martfûre. 

Munkám során azon az úton szeretnék haladni, mely a biztonságos megélhetéshez, 
a nyugodt, emberhez méltó családi élethez, a kiszámítható vállalkozásokhoz és a 
dolgozók rangjukhoz méltó elismeréséhez vezet. 

Biztosan sokan érzik és látják azt a tendenciát, ahogy Martfû a térség egyik 
legsikeresebb városából egy csõd felé robogó településsé válik. Ezt a folyamatot kell 
minél elõbb megállítani, majd megfordítani. Ehhez összefogásra van szükség. 
Összefogás a polgármester és a képviselõ-testület között, összefogás a vállalkozók és 
az önkormányzat között, összefogás az iskolák és a város vezetése között, és még 
folytathatnám a sort.

Ahhoz, hogy a város minél szélesebb rétegeket támogathasson, pénzre van 
szükség, ami valljuk be, nincs sok a városnak. Ezt az óriási hiányt pályázati úton nyert 
összegekkel lehetne pótolni.

És hogy mégis, mi ösztönöz arra, hogy egy ilyen nagy fába vágjam a fejszém? 
1961, vagyis születésem óta Martfûn élek. Itt jártam iskolába, itt kezdtem el dolgozni 
óvónõként a Munkácsy úti óvodában, ahol azóta is szívvel-lélekkel teszem a dolgom. 
Itt kezdtem meg önálló életemet a férjemmel, itt nevelem két lányomat, és szeretném, 
ha õk is megtalálhatnák jövõjüket a városban.

Amennyiben úgy gondolja, hogy céljaim megegyeznek az önével, kérem, 
támogasson szavazatával, hogy önért dolgozhassak négy éven át. Köszönöm azoknak 
az embereknek, akik már eddig is kopogtató cédulájukkal, vagy egy kis biztató szóval 
támogattak.

HORVÁTH ENDRÉNÉ
képviselõjelölt – Fidesz-KDNP 

45 éves vagyok, itt születtem Martfûn, és azóta is itt élek a 

családommal. Férjem a Bunge Zrt. dolgozója, egy egye-

temista és egy középiskolás lányunk van. A Városi Óvoda és 

Bölcsõde vezetõjeként dolgozom.

Az Önök bizalmát élvezve 1990 óta veszek részt az 

önkormányzat képviselõ-testületének munkájában. 1998 óta 

GONDA ISTVÁNNÉ
független képviselõjelölt

alpolgármesterként a város kulturális, oktatási, egészségügyi, szociális, testvérvárosi és 

civil szervezetek feladataival foglalkozom a legtöbbet. Megválasztásom esetén szeretném 

a képviselõi, óvónõi munkámban szerzett tapasztalataimat, elsõsorban ezeken a 

területeken hasznosítani.

A következõ évek fõ feladatainak tekintem: • a nevelés-oktatás feltételeinek 

javítása, erkölcsi és anyagi támogatása, • a közmûvelõdés feltételrendszerének javítása, 

pályázatok támogatása, a fiatalok kulturált szórakozási lehetõségeinek bõvítése, • a város 

sportéletének támogatása, lehetõségek biztosítása (kiemelten az utánpótlás nevelés és a 

tömegsport számára), • az önkormányzat szociális gondoskodásában a „családcent-

rikusság” mint fõ elv érvényesüljön, a rászorultság és érdemesség mellett, • az egész-

ségügyi alapellátás magas színvonalának megõrzése, szûrõvizsgálatok biztosítása, • a 

fiatalok letelepedési támogatásának további javítása, • a civil szféra hatékonyabb 

bevonása a várossal kapcsolatos döntésekbe, • a Környezetvédelmi alap hatékony 

bevonása a környezeti tudat formálásába, a város szépítésébe, • szakemberek bevonása 

az EU-s pályázatok írásához, menedzseléséhez, a város fejlesztése érdekében.

Ezeket a feladatokat csak együtt, a város lakóival lehet megvalósítani; fedezetet a 

foglalkoztatás, a helyi adópolitika, a pályázatok rendszere nyújthat.

Ezúton szeretném megköszönni, hogy kopogtatócéduláikkal támogatták képviselõ 

jelölésemet. Kérem, hogy október 1-jén szavazzanak rám, remélve, hogy 

továbbra is élvezhetem megtisztelõ bizalmukat, támogatásukat és a következõ 

években is képviselhetem városunk lakóinak érdekeit.

HERBÁLY JÁNOSNÉ
független képviselõjelölt

Húsz éve élek Martfûn. Közgazdasági szakközépiskolát 
és tanárképzõ fõiskolát végeztem (JGYTF Szeged, kulturális 
menedzser - média szakirány). Férjem villamos üzemmér-
nök - informatikus, a fiam a Varga Katalin gimnázium 
tanulója.

11 éve szerkesztem a város önkormányzati lapját. 
Korrekt tájékoztatásra, a közélet nyilvánosságára törek-
szem. Ismerem Martfû gondjait és lehetõségeit, az önkormányzati feladatellátás 
nehézségeit, az elmúlt évek döntéseit és azok hátterét. Munkámat az itt élõk vélemé-
nyére és javaslataira alapozva végzem, bárki, bármikor bizalommal fordulhat hozzám.

Gyermekeinkért, egészségünkért, környezetünkért

Képviselõként is mindent megtennék: • az oktatási, közmûvelõdési és sport 
intézmények színvonalas mûködéséért, • az egészségügyi és szociális szolgáltatások 
javításáért, • a gazdálkodó szervezetek, a vállalkozások fejlõdéséért, a foglalkoz-
tatottság emeléséért, • környezeti értékeink megõrzéséért.

Sokan és sokat dolgoztak azért, hogy a kistérségi, megyei, regionális és 
országos fejlesztési tervekbe több nagy horderejû, nagyrészt EU-s 
finanszírozású martfûi beruházás szerepel és valósulhat meg a következõ 
években (új szennyvíztisztító-telep, második rétegû útburkolás, elavult vízrendszer 
cseréje, iskola épületének felújítása, mûvelõdési központ rekonstrukciója, közmû-
vesített telkek kialakítása, stb.). Az ipari parkba tervezett bioetanol üzem, a növény-
olajgyár bõvítése, a turizmusfejlesztés szintén új idõszámítást jelent  városunkban.

Összefogva, szellemi, kulturális és közösségi értékeinkre alapozva, szigorú 
gazdálkodással, a pályázati források hatékony felhasználásával, vállalkozói tõke 
bevonásával, túlléphetünk az elmúlt évek nehézségein. 

A számomra fontos tudatosságot, elõrelátást, jobbító szándékot, munka iránti 
elhivatottságot, munkabírást szeretném önkormányzati képviselõként, városunk 
érdekében kamatoztatni. Megtisztelõ bizalmukat elõre is köszönöm!

Tisztelt Választópolgárok!

1976. december 6-án születtem Tiszaföldváron, itt 

Martfûn jártam iskolába és jelenleg itt is dolgozom. Mivel 

ebben a kisvárosban élek és dolgozom, elég jól ismerem a 

város ügyes-bajos dolgait. Így azt is tudom, mint oly 

FEKETE GYÖRGY
független képviselõjelölt

sokan, hogy pár évvel ezelõtt ez a kisváros sokkal jobb helyzetben volt. Az állami 

szerepvállalás csökkenését nehéz kivédeni, de megfelelõ elosztással és 

hozzáállással megvalósítható.

Éppen ezért szerintem fontos: • A városban mûködõ cégekkel, vállalkozásokkal 

történõ szorosabb kapcsolattartás és együttmûködés, a jövõbeni terveikben való 

segítségnyújtás, és ezeknek a vállalkozásoknak a bevonása a város fejlesztésébe, 

pl.: építkezések, felújítások, szolgáltatások körének és színvonalának bõvítése. • A 

város korosztályainak összefogása, véleményük kikérése és beépítése a 

döntésekbe. • A fiatalok támogatása, együttmûködés a civil szervezetekkel, a 

fiatalok bevonása pl.: rendezvények szervezésébe, lebonyolításába, és ötleteik 

beépítése a döntésekbe. • A sport, a kultúra felülvizsgálata, mûködésük biztosítása 

valamint a városban mûködõ kulturális tevékenységek támogatása, pl.: tánc, zene, 

mozi, színház. • A Mûvelõdési Központ mûködésének felülvizsgálata és az épület 

felújítása. • Parkok rendezése és úthálózatunk fejlesztése.

Mindezekhez fontos a lakosság véleményének kikérése, a kivitele-

zéshez szükséges költségek elõteremtése pályázatok útján.

Ezúton szeretném megköszönni, hogy támogattak az ajánlószelvényeikkel. 

Kérem önöket, hogy a választáson szavazataikkal támogassanak, és munkál-

kodjunk együtt egy újra sikeres Martfûért!  Köszönöm.
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közérzetük fontos, többen itt maradtak, értékes munkásként, szakemberként, és 
családot alapítottak. 

Férjem tõsgyökeres martfûi, lányaink 15-18 évesek. Nyugdíjas szüleink is itt élnek, 
ismerem a különbözõ generációk gondjait, vágyait. Önkormányzati képviselõként 
döntéseimmel továbbra is igyekszem a város és lakói érdekeit szolgálni.

Olyan dinamikusan fejlõdõ városban szeretnék ezután is élni, amely: lakható, 
élhetõ, benne a lakosság igényét kielégítõ, továbbfejlesztett szolgáltatásokkal, 
korszerûsített oktatási intézményekkel, színvonalas egészségügyi-sürgõsségi 
ellátással. Nyugdíjas, idõsödõ embertársainknak nyugalmat, biztonságos szociális 
ellátást minden rászorulónak, a fiataloknak nyüzsgést, érvényesülési lehetõséget.

Szerethetõ, a mûvelõdési központ biztosította vonzó, igényes kulturális 
programokkal, jól mûködõ civilszervezetekkel. A kulturális és sport értékek megõr-
zése mellett, az elszármazottak érzelmi kötõdésére, támogatására alapozva nagyobb 
ablakot nyissunk országra - világra, tehetséges gyermekeink bemutatásával, a város 
kulturális menedzselésével. A fejlõdõ gyógyturizmus, a védett környezet, a rendezett 
Tisza-part még vonzóbbá teheti városunkat, régiónkat.

Biztonságos jövõt adó, ahol az „ifjúságbarát önkormányzat” segíti a család-
alapítást, letelepedést, ahová jól képzett gyermekeinknek legyen miért visszatelepülni, 
stabil munkahelyek megteremtésével, újabb helyi vállalkozásoknak lehetõséget adva.

Mindehhez szükség van még jobban az idõsek tapasztalatára, fiatal, képzett 
szakemberek ötleteire, a helyi vállalkozókkal való összefogásra, a lakosság véle-
ményére, támogatására, megértésére.

Kérem, adjanak újabb esélyt a város érdekében végzett képviselõi 
munkám folytatására, eddigi tevékenységem kiteljesedésére!

Elképzeléseimmel kapcsolatban várom érdeklõdésüket: vad-ibolya 
@freemail.hu, Szolnoki út 59./délelõtti órákban/, tel.: 451-823.

KÉCSKEINÉ VAD IBOLYA
független képviselõjelölt

42 éve élek Martfûn, minden „idegszállal” idekötõdöm. 
Elvégezve a Tanárképzõ Fõiskola népmûvelés-pedagógia 
szakát nevelõtanárként visszakerültem egykori középiskolám 
kollégiumába. 1983 óta foglalkozom a serdülõ-kamasz fiata-
lokkal, segítem tanulmányaikat, sikeres életútjukat. Martfûi jó 

Tisztelt  Martfûiek!

1974-ben születtem, tõsgyökeres martfûinek számítok. 
Szüleim is köztiszteletben álló martfûi polgárok. Kör-
nyezetgazdász agrármérnök végzettséggel rendelkezem, 
1999-ben, 2000-ben és 2001-ben lehetõségem nyílott pá-
lyázati úton Kaliforniában a szakmámban dolgozni. Jelenleg 

mezõgazdasági gépkereskedõként dolgozom.

A külföldön eltöltött idõt mindenképpen hasznosnak ítélem, a tudatformálás, a 
szemlélet oldaláról. A tapasztalataim szeretném elsõsorban kamatoztatni a képviselõ-  
-testületben, elsõsorban a területfejlesztés és a környezetvédelem területén.

Azt mondják, ahová visszatér az ember, ott akar valamit. Én visszajöttem Martfûre, 
itt akarok élni, mint fiatal. Mi kell ahhoz, hogy egy fiatal egy településhez, jelen esetben 
Martfûhöz ragaszkodjon?

Elõször is nem árt, ha vannak kötõdései. Nekem vannak, itt voltam gyerek, itt él a 
családom, itt van túlnyomórészt a baráti és ismeretségi köröm. Másrészt munkahelyre 
van szükség, harmadrészt lakásra.

Martfûn az elmúlt évtizedben munkahelyteremtõ beruházás és lakásépítés, kü-
lönösen szervezett lakásépítés nem, vagy alig volt. Sõt ma is ott tartunk, hogy közmû-
vesített telek sincs a városban.

A fiataloknak fontos a szabadidõ eltöltésének sokszínû lehetõsége. Szeretném 
„fertõzni” a fiatalokat a magyarság kultúrájának megismerésével. Aktívan táncolok a 
helyi néptánc csoportban, s erre biztatok is minden értéket keresõ fiatalt!

Martfûn a Városi Mûvelõdési Központ és Könyvtár nyitottabbá tételének prog-
ramjával ezeknek a lehetõségeknek a körét is bõvíteni kívánjuk.

A FIDESZ képviselõ-jelöltjeinek programja alapján kérem bizalmukat, mind a 
többiek, mind a magam részére is. Fiatalként azért is, hogy ne kelljen - korosztályom 
több tagjához hasonlóan - elmennem a városból.

KONTÉR SÁNDOR
képviselõjelölt – FIDESZ-KDNP 

Több, mint 35 éve élek és dolgozom Martfûn. 
Jelenleg a Bõripari Dolgozók Szakszervezetének 
elnökeként a Tisza Ipartelep szakszervezeti fel-
adatait is ellátom. Több éves önkormányzati kép-
viselõi tapasztalattal rendelkezem. Három ciklu-
son keresztül megyei, két cikluson keresztül 
Martfû város önkormányzatának voltam a tagja. 

Szakszervezeti munkám során jártasságot szereztem az emberi prob-
lémák megismerésében és megoldásában, amelyet az önkormány-
zati képviselõi munkámban is hasznosítani tudok. Az elmúlt évek so-
rán megismertem a megyei és helyi önkormányzati feladatokat és le-
hetõségeket.

Döntéseimet eddig is és a jövõben is a lehetõ legtöbb információ 
birtokában, felelõsséggel fogom meghozni. Megválasztásom esetén 
szeretnék részt venni az önkormányzat kapcsolatrendszerének javí-
tásában, ezért a város érdekében személyes együttmûködést alakí-
tanék ki a megye országgyûlési képviselõivel, a megyei közgyûlés 
tagjaival, a Tisza Ipartelepen mûködõ üzemek vezetõivel és dolgo-
zóival, a nyugdíjas és egyéb civil szervezetekkel. Ez helyzetembõl 
és munkámból adódóan sem jelentene problémát. 

A Szocialista Párt által támogatott polgármester-jelöltnek és kép-
viselõjelöltjeinek a város egészére vonatkozóan van programja, a-
melyet minden választópolgárhoz eljuttatunk. A programunk leg-
fontosabb célkitûzése a Magyarországra jövõ Európai Uniós fejlesz-
tési pénzek megszerzése és a saját erõ megteremtése. Városunk 
fejlõdése azon múlik, hogy ezekbõl a pályázati forrásokból mennyit 
sikerül megszereznünk. Ez új lehetõség, új feladat. 

Megválasztásom esetén szívesen dolgozom a város fejleszté-
séért és zavartalan mûködéséért. Kérem, tiszteljenek meg bizal-
mukkal!

KOVÁCS JÁNOSNÉ 
képviselõjelölt – MSZP 

1950-ben születtem Budapesten. 1956 óta 
Martfûn élek. Tanítóképzõ fõiskolát végeztem. 
Huszonhét évig (fennállásáig) dolgoztam a Tisza 
Cipõ üzemi lapnál, kezdetben újságíróként, majd 
felelõs szerkesztõként. Évekig dolgoztam a me-
gyei lapnál és a martfûi Városi Tévénél. Jelenleg 
a családsegítõ szolgálat családgondozójaként 
tevékenykedem a martfûi emberekért. Több civil szervezetben is aktív 
munkát végzek. A családsegítõ által mûködtetett Jó Szó Alapítvány 
programszervezõje vagyok. A Válaszd az Életet Alapítványnak kurató-
riumi elnöke vagyok.  Vezetem a Jóreménység klubot, s fontosnak tar-
tom az egészségmegõrzõ programok szervezését, szûrõvizsgálatok 
biztosítását a város lakói számára. 

Fontos számomra a környezetvédelem, a kezdetektõl tevékeny-
kedem a városi környezetvédõ szervezetekben.

Szívesen dolgozom másokért, a városért, a martfûi emberekért. 
Ismerem az önkormányzati munkát, újságíróként szinte minden tes-
tületi ülésen részt vettem. Az elmúlt négy év során nem képviselõ külsõ 
tagja voltam a képviselõ-testület egészségügyi és szociális bizott-
ságának. A bizottsági munkából aktívan kivettem a részem, véle-
ményemmel, javaslataimmal.

Jó lenne, ha a város jobban kihasználná a civil szervezetekben rejlõ 
erõt, lehetõségeket, ezért a civil szervezetek összefogására nagy 
szükség van. Szeretném, ha Martfû élhetõbb, folyamatosan fejlõdõ vá-
ros maradna, színvonalas egészségügyi ellátással, gyermek- és okta-
tási intézményekkel.

Kedves Martfûi Választópolgárok! Köszönöm Önöknek az aján-
ló szelvényeket, a sok-sok biztatást! Megválasztásom esetén igyek-
szem rászolgálni az Önök bizalmára!

MÁTÉ GIZELLA
független képviselõjelölt
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Tisztelt Martfûiek!

Legyen Martfû ismét a környék legvon-
zóbb, legéleterõsebb települése! Tegyünk e-
gyütt – fiatalok, középkorúak, idõsebbek – vá-
rosunk lakóit megtartó-, eltartó jövõjéért!

Molnár Arankának hívnak, az Önök bizalmából indulok kép-
viselõjelöltként az októberi önkormányzati választásokon.

Pedagógus vagyok, magyar - történelem szakos tanárként dol-
gozom. Férjem szintén tanár, és immár martfûi lakos. Testvérem és 
szüleim is itt élnek városunkban.

Tanárként leginkább az oktatás, mûvelõdés területén vagyok já-
ratos, ismerem a gondokat, problémákat. A fiatalok lehetõségeinek 
korlátaival naponta találkozom, de szûkebb lakókörnyezetemben – 
„Bataházak”–  szembesülök az idõsebbek mindennapi gondjaival is. 

Elengedhetetlennek tartom a város oktatási és nevelési intéz-
ményeinek hosszú távú biztonságos mûködtetését, mellyel lehetõ-
séget kell adni a fiataloknak arra, hogy saját lakóhelyükön tanulja-
nak. Emellett az önkormányzatnak munkahelyteremtõ vállalkozáso-
kat kell településünkre hozni, ezzel is biztosítva minden korosztály 
számára a munkalehetõséget „szülõvárosában”. Ugyanígy kiemel-
ten fontosnak tartom az egészségügyi- és szociális intézmények 
hatékony mûködtetését és az aktív pihenési, igényes szórakozási le-
hetõségek megteremtését.

Kérem, az október 1-jei választáson támogassanak szavazataik-
kal, hogy én is tevékenykedhessem a városért, mindannyiunkért, itt 
élõkért!

Tanulási lehetõség, munkahely, egészség = Martfû megtartó ereje
Elõre is köszönöm bizalmukat!

MOLNÁR ARANKA 
képviselõjelölt – FIDESZ-KDNP 

Harminchét éves vagyok, nõs,  egy kisfiú édesapja. Születésemtõl  
fogva Martfûn élek. Képzettségeim:  irányítástechnikai mûszerész, 
informatikus mérnök mûszaki menedzser  szakirányon, valamint a Szol-
noki Fõiskolán Európai Uniós  projektmenedzser oklevelet szereztem.

Mûszaki és önkormányzati területen dolgoztam, 2000-tõl a mart-

ifj. MOLNÁR LÁSZLÓ
független képviselõjelölt
MSZP támogatással

fûi székhelyû kistérségi önkormányzati társulásnál, valamint 2003-tól a Miniszterelnöki Hivatal  
kistérségi megbízotti státuszát látom el a szolnoki kistérségben.

Feladatköreimbõl adódóan - Martfû város mellett - a szolnoki kistérség  településeit, önkor-
mányzatait részletesen ismerem, a polgármesterekkel, települési vezetõkkel személyes kapcso-
latban állok. Kistérségi megbízotti munkám során részt veszek a szolnoki  kistérség települé-
seinek fejlesztési programjainak, projektjeinek kidolgozásában és megvalósításában, tevékeny-
ségem eredményeképpen több 100 millió forint pályázati fejlesztési forrást sikerült  a települé-
sekre 'hozni'. Megválasztásom esetén, az önkormányzati képviselõi munka általános 
feladatainak ellátása mellett, 'szak' képviselõként kívánok tevékenykedni.

Az általam képviselendõ szakterületek:  • Településfejlesztési pályázatok kezdemé-
nyezése és megvalósítása, az Európai Uniós  és hazai fejlesztési források kihasználása. •  
Gazdaság- és vállalkozásfejlesztés, munkahelyteremtõ és megtartó  befektetések 
elõsegítése, könnyûipari struktúraváltáshoz szükséges program kidolgozása.  • A város 
marketing tevékenységének fokozása, a turisztikai és  befektetési lehetõségek Európai 
Uniós szintû kiajánlása. • Kistérségi és  regionális kapcsolatok bõvítése, kiaknázása.

Speciális céljaim közül néhány: • A táplálék allergiában, cukorbetegségben érintett gyermekek 
iskolai étkeztetésének megoldása, részükre szociális támogatás kialakítása. • A szociálisan 
rászoruló gyermekes családok részére számítógép, Internet biztosítása.

Elhatározásom, hogy a fenti programok és célkitûzések megvalósításában együttmûködjek a  
polgármesterrel, képviselõtársakkal, a Polgármesteri Hivatal munkatársaival, az intézmények 
vezetõivel, gazdasági és civil szervezetekkel. Amennyiben megtisztelnek bizalmukkal, 
önkormányzati képviselõként a város lakóinak érdekeit, Martfû fejlõdését, fejlesz-
tését fogom képviselni. Kérem, 2006. október 1-jén szavazatukkal támogassanak, 
hogy törekvéseimet megvalósíthassam!

Tisztelt Választópolgárok! Kedves Martfûiek!

Kedves Olvasó!
Mit keres ez a fazon e népes csoportban? Õszintén szólva 

még elõttem sem teljesen tiszta.  Egy biztos, magam sem 
számítottam ennyire pozitív fogadtatásra az ajánló szelvé-
nyek gyûjtése során - melyet ezúton is õszintén köszönök - s 
aminek következtében bõ egy hónappal ezelõtt, elsõként 

NÁDUDVARI SÁNDOR
független képviselõjelölt

regisztrált a választási bizottság. Talán még emlékszik rám a kedves olvasó, a Tisza 
Cipõ és a Más újságok hasábjairól, vagy esetleg a kurtán, furcsán véget ért korai 
városi tv-bõl. Nem vagyok politikus alkat, nem értek a széptevéshez, azt hiszem 
hantázni sem tudok. 

Amikor barátaim unszolására eldöntöttem, hogy indulok a képviselõ választáson, 
elgondolkodtam, milyen lehet egy jó képviselõ. Jó kapcsolatrendszere van, s termé-
szetesen ezzel el is dicsekszik? Nem hiszek a „királyfi fehér lovon mindent elintéz” 
mesékben. Sokkal inkább hiszek a fantáziában, a kreativitásban, a becsületben, a 
tisztességben, a keresztényi szeretetben.

Azt sem gondolom, hogy egy ember, vagy tizenhárom kisajátíthat magának egy 
várost, éppen az ott élõk meghatalmazására hivatkozva. Nem erõltethetik rá akaratukat 
a városra, sokkal inkább azért vannak ott, hogy a helyiek érdekeit, véleményét 
figyelembe véve dolgozzanak. Mire gondolok? Ha például egy városban aláírást 
gyûjtenek azért, hogy ne vonjanak össze két iskolát, akkor a képviselõknek kutya 
kötelességük utánajárni, milyen alternatívák vannak arra, hogy ezt a helyi véleményt 
figyelembe vegyék. Persze a gyakorlat az, hogy „úgy csináljuk, ahogy mi akarjuk, 
utána meg majd megmagyarázzuk”. 

Nos ez nem program, ígéretek özöne, csupán egy hitvallás arról, én hogyan 
gondolkodom. Kedves Olvasó! Ha a véleményünk hasonló, kérem támogasson 
szavazatával!

Iskoláim: Jászberényi Tanítóképzõ Fõiskola, Szegedi Tudományegyetem JGYTFK; 
Munkahely: Kossuth Lajos Általános Iskola Kengyel.

Tisztelt Martfûiek!
Nem szeretnék a majdani választási siker érdekében 

szokványos és be nem tartott ígéreteket, elcsépelt programokat 
írni arról, hogy ha megválasztanak Martfû szép és virágos lesz, a 
fiataloknak munkahelyet teremtek, stb. Azokhoz szeretnék 
szólni, akik nyitott szemmel járnak, akik úgy gondolják, szem-
léletváltásra lenne szükség a választók képviseletében, akik nem 

PETYUS JÁNOS
független képviselõjelölt

pártpolitikai szempontok alapján elfogultan szeretnének dönteni a város ügyes-bajos 
dolgaiban. Akik pl. bokatörés nélkül szeretnének futni egy kört a futópályán, akik a városi 
bajnokságot balesetveszély nélkül szeretnék játszani a „salakos-füves” pályán, akik 
gyermeküket, unokáikat szeretnék a kulturált sportolás nyújtotta eredményeknek 
köszönhetõen egészséges, kiegyensúlyozott, boldog felnõtté nevelni Martfûn.

Azok támogatására is számítok, akik szerint Martfû megérdemli, hogy hagyo-
mányaihoz méltó, megfelelõ színvonalú sportélete legyen. Természetesen „nem csak foci 
van a világon”. 

Fontos, hogy a város és az itt mûködõ kis és nagy vállalatok kapcsolata javuljon. A 
városban folyó beruházásokat martfûi vállalkozók végezzék! A gazdálkodás átgondolt, 
célirányos, de elsõsorban takarékos, a lehetõségeket nem túllépõ kell, hogy legyen! Az 
ügyeleti ellátási rendszernek jobban kell szolgálnia az itt élõket! Kiemelt figyelmet kell 
fordítani a fiatalok és a nyugdíjasok életminõségének javítására!

Adottságai mellett, jó menedzseléssel Martfû „régióközpont” lehet, vonzva a pályázati 
pénzeket, a mûködõ tõkét, ami javíthatja az itt lakók hangulatát, a város „élhetõségét”.

50 éves vagyok, két felnõtt fiam van. Martfûn 1971 óta élek. Itt jártam középiskolába és 
életem jelentõs részében itt is dolgoztam, némi székesfehérvári, budapesti, kiskunfél-
egyházi és külföldi kitérõt kivéve. A Martfûi Labdarúgó Sportegyesület elnökeként 
jelenleg is életem legnagyobb szenvedélyének, a sportnak élek. 

Remélem, az önök segítségével, sikerül bekerülni a képviselõ-testületbe, és ott 
méltóképpen képviselhetem a választók érdekeit!
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Tisztelt Martfûi Választópolgárok!

Szeretek Martfûn lakni, kedvelem a martfûi emberek 
nyitottságát, közvetlenségét. Idestova 18 éve élek ebben a 
szívemhez nõtt kisvárosban családommal, három fiúgyermekemmel. A jövõbe vetett hitemet 
is tükrözi talán, hogy a legkisebb gyermekem 26 hónapos.

Feladatunk van! A jövõnk érdekében fel kell tisztességgel nevelni gyermekeinket, 
gondoskodni boldogulásukról, megtanítani õket, hogy tiszteljék embertársaikat. 

Életünk egyre nehezebbé válik, összefogás nélkül kilátástalan az egyén, a közösség 
boldogulása. Feladatomnak érzem, hogy lehetõségeimhez mérten segítsem ismerõseimet, 
barátaimat, földijeimet.

Életem teljesen a vidékhez kötõdik, munkám a mezõgazdasághoz köt, segítek a 
gazdálkodóknak, vállalkozóknak, a földet mûvelõ, tisztességes parasztembereknek. Erre 
születtem, ehhez értek, ez az életem.

Martfû egy nagy kertváros, ahol még a lakótelepiek is kötõdnek a természethez, a 
fákhoz, virágokhoz, állatokhoz. Szeretném, ha városunk egyre szebb, egyre természet kö-
zelibb lenne.

Feladatomnak érzem az itt élõk egészségének megóvását, javítását. Feltétlenül javítani 
kellene az egészségügyi ellátást, az egészségre nevelést már pici korban el kellene kezde-
nünk. Segítenünk kell annak a sok beteg, idõs embernek, akik egyre nehezebben tudják ki-
váltani gyógyszereiket, fizetni megélhetési költségeiket, a kicsi „sárga cetliket”.

Meggyõzõdésem, hogy az egymásra mutogatás helyett az összefogás, városunkért, a 
polgárokért való áldozatkész munka meghozza gyümölcsét. Martfû a Tiszazug kapujaként 
egy elismert, virágzó település volt és lesz a jövõben is.

Ehhez kívánok hozzájárulni az Önök támogatásával, amennyiben megtisztelnek szava-
zataikkal. Hitvallásom:

„ Míg élek remélek, míg tudok segítek és soha nem adom fel.”

RUPA MIHÁLY
független képviselõjelölt – Magyar 
Gazdakörök Országos Szövetsége és 

FIDESZ-KDNP támogatással  
Tisztelt Választópolgárok!

Ezúttal szeretnék köszönetet mondani azoknak, akik aján-
lószelvényükkel képviselõjelöltségemet támogatták.

Néhány szóban magamról. 51 éves vagyok, lassan ötven éve 
élek Martfûn. Tanulmányaim után a Tisza Cipõgyárban kezdtem 
dolgozni, a „C” gyár területén, technológusként, majd mûvezetõ, 
késõbb üzemvezetõ lettem. A Tisza Mûgumi Kft. megszûnése óta a Bunge Zrt.-nél dolgozom 
laboránsként.

Engedjék meg, hogy néhány mondatban leírjam elképzeléseimet és terveimet.

Pénzügy-gazdaság: • Stabil pénzügyi háttér megteremtése a város érdekében. Szigorú 
pénzügyi elemzéseken alapuló gazdálkodás. •  A város bevételeinek növelése, helyi adók itt 
tartása, kiadások, bevételek megfelelõ arányba hozása. •  A településen lévõ szervezetekkel, 
vállalkozásokkal minél jobb kapcsolat kialakítása, mivel az õ gazdasági, piaci sikereik Mart-
fûnek is sikert jelentenek. •  Jelenleg meglévõ munkahelyek megtartása, bõvítése szintén a 
martfûi vállalkozások bevonásával, segítségével. • A város irányításában honosodjon meg az 
ún. tulajdonosi szemlélet.

Infrastruktúra: • A jelenlegi infrastrukturális bázis megtartása, fejlesztése, folyamatban 
lévõ beruházások mihamarabbi befejezése. •  Tartós és végleges megoldás keresése a „Tisza-  
-parti” és „Május 1” úti garázssorok szilárd útburkolattal és vízelvezetõ rendszerrel történõ el-
látására. • Zöldövezetek megõrzése, továbbiak kialakítása. • Kerékpárút kialakítása Martfû és a 
növényolaj - sörgyár között. 

Kapcsolatok a martfûi szervezetekkel: • Civil- és társadalmi szervezetekkel lévõ 
kapcsolat ápolása és fejlesztése. Használjuk ki az ezekben lévõ szakmai, tapasztalati, erkölcsi 
erõt. • A kis társaságok támogatása, segítése (Tyereskova lakásszövetkezet, Társasházak stb.) • 
A mûvelõdési központ legyen a város mûvelõdési és szórakozási központja. • A martfûi idõ-
seket és a nyugdíjasklubokat kezeljük úgy, mint örök értékek, hiszen õk nagyon sokat tettek 
ezért a városért. Legyen a város a családias Martfûért és a családok a városért.

Tisztelt Hölgyeim és Uraim! Ez csak néhány gondolat abból a rengeteg feladatból, ami 
az új képviselõ-testületre vár. Sok munka, kitartás és az Önök támogatása szükséges. Együtt 
tudjuk csak Martfût az ország egyik legszebb, virágzó kisvárosává tenni.

Kérem Önöket, aki azonosulni tud ezen gondolatokkal,                         
október 1-jén a szavazáskor is támogasson.

POLGÁR SÁNDOR
független képviselõjelölt

Tisztelt Martfûi Választópolgár!

Ezúton kérem szavazatát, az októberi önkormányzati 
választáson! Szavazzon rám! 

Mindannyiunk közös érdekében az alábbi cselekedeteket 
és döntéseket támogatnám:

• Közoktatási intézményeink és a mûvelõdési központ fejlesztését, mert ezek 
jövõnk meghatározói. 

•  Városunk pénzügyi helyzetének mielõbbi rendezését , a vagyon további fel-
élése nélkül! Ezt kiemelten fontosnak tartom.

• A munkahelyek megõrzését, új munkalehetõségek létesítését, a további 
gazdasági fejlõdés reményében. Nagyobb figyelmet fordítanék arra, hogy a mûködõ és 
leendõ vállalkozások jól érezzék magukat városunkban.

• Lehetõséget teremtenek további telkek, lakások építésére, fiataljaink letele-
pedésére és helyben maradására.

• Alkalmat ad minden korosztály számára a szabadidõ tartalmas eltöltésének 
lehetõségére!

•  Kapjon városunkban továbbra is kiemelt figyelmet az egészségügyi ellátás. Jó 
színvonalú, gondos ellátást minden rászorulónak!

• Megõrzi élõhelyünk zöldövezeti jellegét, minél több EU-s és hazai forrásra 
pályázva fejlesszük környezetünket!

• Hozzájárul a minél tisztább, virágosabb, rendezett, belvízmentes városkép 
megteremtéséhez és megõrzéséhez!

Magamról: Agrárkémikus szakmérnök vagyok, jelenleg a Makhteshim-Agan 
Hungary ZRT. területi képviselõjeként dolgozom. 1980 óta Martfûn élünk feleségemmel, 
aki a helyi középiskola vezetõje. Három gyermekünk itt született. Házunkban, a Szolnoki 
út 2. szám alatt, minden érdeklõdõ és növényvédelmi segítségre szoruló megtalál. 
Elérhetõ vagyok az alábbi telefonszámon: 30/202-1059

RUSVAI BÉLA 
független képviselõjelölt

VÁLTOZÁS, LENDÜLET, ÖSSZEFOGÁS

1975-ben születtem, azóta Martfûn élek. Középiskolai ta-
nulmányaimat a Szolnoki Vásárhelyi Pál Közgazdasági Szak-
középiskolában végeztem, majd a Szegedi Kertészei és Élel-
miszeripari Fõiskolán vállalkozó-menedzser mérnöki diplomát 
szereztem. Jelenleg a Budapesti Corvinus Egyetem Közigaz-

gatási Karának hallgatója vagyok. 1994 óta dolgozom édesanyám vállalkozásában Mart-
fûn, az Ibolya Virágszalonban.

Tisztelt Martfûi Polgárok!

Mindig büszke voltam arra, hogy martfûi lehetek. Úgy érzem azonban, hogy ebbõl a 
vonzó településbõl az elmúlt évek folyamán fokozatosan kezdett eltûnni a tûz, a varázs, az 
összetartás. Ennek számos oka lehet, melynek eredményeként mindenki érzi, hogy valami 
elromlott.

Ahhoz, hogy ismét vonzó településsé tegyük Martfût, nagyon sok munkára, össze-
fogásra, tenni akarásra, ígéretek helyett közös munkálkodásra, hatékony kommunikációra 
lenne szükség mind a lakosság, a képviselõtestület, valamint a Polgármesteri Hivatal 
között.

A képviselõ-testület elé tornyosuló feladatok megoldásához olyan emberekre van 
szükség, akik elég elszántak és kitartóak  ahhoz, hogy felvállalják a város mostani pénzügyi 
helyzetében ezt a komoly, nehéz feladatot. Úgy érzem, tudásomat a város szolgálatába állít-
va, szervesen kivehetném a részemet a feladatok megoldásából, mint például: a települé-
sünkön mûködõ vállalatokkal való kapcsolattartás javítása, a befektetõk tudatos városba 
vonzása, gyermekétkeztetés rendbe tétele, orvosi ügyelet problémájának megoldása, stb. 
Ehhez kérném Önöket, hogy szavazatukkal támogassák képviselõ-testületi tagságomat.

Én bízom benne, hogy az itt élõ emberek felismerik annak fontosságát, hogy a 2006-os 
önkormányzati választáson felelõsséggel kell döntenünk mások és saját magunk sorsáról. 
Most itt az ideje végre változtatni.

              Tisztelettel

SZEKERES MÓNIKA GIZELLA
független képviselõjelölt
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Tisztelt Martfûiek!

1959-ben születtem, és azóta is itt élek városunkban, 
tanulmányaimat is Martfûn végeztem. Két felnõtt korú 
gyermekem van: Boglárka és Dávid. A Shou Fashion Group 
Kft.-nél dolgozom cipõipari szakmunkásként.

Fontosnak tartom a kis- és középvállalkozásokat, melyek sok embernek adnak 
munkát, kenyeret. Ezért fontos, hogy e vállalkozásoknak esélyt teremthessünk. 
Amennyiben nem támogatjuk az említett vállalkozásokat, akkor sok fiatal és középkorú 
is elvándorol, hiszen munkahely hiányában nem lesz lehetõségük önálló otthon 
megteremtésére.

Kiemelten fontosnak tartom az otthonteremtési lehetõségek segítését, az elsõ la-
káshoz jutást. Szükséges további kedvezmény biztosítása a fiataloknak és a gyerekeket 
nevelõ családoknak.

A családok támogatása a jövõ biztosítéka. Sajnos a demográfiai mutatók egyre 
kedvezõtlenebbek, Martfû az idõsödõ városok közé tartozik. A fiatalok letelepedését, 
gyermekvállalási kedvét kell visszaadnunk!

A szociális intézmények megtartása, mûködtetése is elengedhetetlen mind a kö-
zösségüket keresõ fiatalok, mind a gondoskodásra szoruló idõsebb emberek számára, 
ezért ennek megfelelõ szociális hálót kell kiépítenünk.

A XXI. századi rohanó világban is erõsíteni kell az erkölcsöt, a hitet, ezért is erõ-
síteni kell a kapcsolatot a történelmi egyházakkal. A globalizáció során a történelmi 
egyházak közösségi kapcsolatainak összetartó ereje elsõdleges, polgári, etikus ér-
tékeket közvetítõ szerepe minden településre pozitív hatással bír.

Mindezeket az értékeket és célokat tartom szem elõtt életemben, megválasztásom 
esetén képviselõi munkámban is.

Kérem, szavazzanak rám az önkormányzati választáson!

SZÖLLÕSI ÉVA
képviselõjelölt – FIDESZ - KDNP 

„Felelõsséget nemcsak azért kell vállalnunk, amit teszünk, hanem 
azért is, amit nem”

Tisztelt Martfûiek! 

Mindenekelõtt köszönetet mondok mindazoknak, akik segítettek és 
lehetõvé tették, hogy az idei önkormányzati választásokon képvi-
selõjelöltként indulhassak.

TANKA ATTILA
képviselõjelölt – FIDESZ - KDNP 

Ki az a Tanka Attila…? Engedjék meg, hogy bemutatkozásomat ne azzal kezdjem, hogy 
idõtlen-idõk óta itt élek, sõt szüleim, nagyszüleim is „idevalósiak”. Elsõsorban azért, mert nem 
ez a valóság, másrészt mert úgy gondolom tenni egy közösségért, annak hasznára válni - akár 
választópolgárként, akár képviselõjelöltként - nem származás kérdése. És ez fordítva is igaz. 

Közép- és felsõfokú iskoláimat szülõhelyemen, Szolnokon végeztem. Kapcsolatom Mart-
fûvel 94' õszén kezdõdött - azóta is tart - amikor jelenlegi párommal újból egymásra találtunk. 

Az elmúlt 12 év alatt számos emberrel, idõsekkel, fiatalokkal, „õslakosokkal”és újonnan 
érkezettekkel ismerkedtem meg. Az itt élõkkel való, sokszor viharos beszélgetések, viták során 
kaptam képet a városról, lakóiról, annak mûködésérõl. Egy dologban azonban szinte 
mindannyian egyetértettünk: jövõnket ebben a városban szeretnénk elképzelni. Ahhoz, hogy ez 
ne csak feltételes, hanem kijelentõ mód legyen, egy városvezetésnek természetesen 
meghatározó szerepe van. Szerepe abban, hogy helyi viszonylatban miként tudja és akarja 
ellensúlyozni a lakosságra nehezedõ újabb és újabb állami terheket. Szerepe abban, hogy 
minden egyes lakója lokálpatrióta legyen, hogy városunkhoz ne csak azért legyünk hûek, mert az 
úgy szokás, hanem mert tisztában vagyunk a benne rejlõ lehetõségekkel, értékeivel. Egy sikeres 
város arról ismerszik meg, hogy ott az emberek jól élnek, egészségesek, (testileg-erkölcsileg 
egyaránt) tanulnak, tanulhatnak és optimisták.

A '90-es évek elején Martfû - ha jól emlékszem - egy dinamikusan fejlõdõ, régióvezetõ 
település volt. Élen járt az egy fõre jutó vásárlóerõ tekintetében. Nem lehet más célunk: újra el kell 
foglalni ezt a pozíciót!

Több mint 15 éve tevékenykedem az egyik legnagyobb európai építõanyaggyártó holding 
magyarországi vállalatánál. Saját bõrömön tapasztaltam, mit jelent elindítani, mûködtetni egy 
céget. Számos vállalkozás – kivitelezõk, kereskedõk, beruházók – indulását, fejlõdését volt 
szerencsém figyelemmel kísérni, segíteni (pl. üzleti tervek, pályázatok készítése, lobbizás,  stb.). 
Bizonyos értelemben egy várost is „menedzselni” kell, tehát olyan vállalkozásnak tekinteni, 
melynek gazdasági, üzleti ügyei irányítást, szervezést igényelnek. Ez szakértelmet igényel…

Terveimet hamarosan eljuttatom Önnek!

Szavazzon a Változásra! Szavazzon a Fidesz jelöltjeire!

Tisztelt Martfûi Választók!

Ajánlószelvényeik átadásával bizalmat 
kaptam Önöktõl arra, hogy képviselõje-
löltként induljak az önkormányzati vá-
lasztáson. 57 éves vagyok, házas, két felnõtt 

korú gyermekünk van. 46 éve élek Martfûn. Két civil 
szervezetnek a vezetõje vagyok, melybõl az egyik helyi, a Tisza 
Cipõ Horgászegyesület, míg a másik regionális szervezet, 
Horgászegyesületek a Tiszáért Társulás. 

Megválasztásom esetén megoldandó feladatnak tekintem:

- A város környezetéhez szorosan kapcsolódó olyan zöld-
övezet kialakítását, mely az itt lakók, illetve a várható ter-
málturizmus beindulásával idelátogatók számára vonzóvá teszi 
településünket.

- Az olyan döntéseknél, melyek a város széles körét érintik, 
véleményemet, döntésemet az érintettek észrevételeinek, igé-
nyeinek ismeretében hozom meg.

- Tiszta és rendezett településünk további fejlõdését új mun-
kahelyek teremtésével, külsõ pénzügyi források növelésével 
lehet megoldani.

- Fontosnak tartom oktatási intézményeink megtartását, 
fejlesztését.

Kérem Önöket, hogy a választáson szavazatukkal segítsék 
elõ megválasztásomat!

SZÖLLÕSI BÉLA 
független képviselõjelölt

Martfûi születésû vagyok. Harminc éve 
élek és dolgozom Martfûn. Pályámat a T.C. 
üzemi óvodájában kezdtem. Tizenhat évig 
voltam a gyerekek Icuka óvónénije. 1994-tõl 
városunk bölcsõdéjének vagyok a vezetõje.

TANYI ILONA 
független képviselõjelölt

Munkám során számos martfûi családot ismertem meg, 
gondjaikkal, problémáikkal együtt. A jövõben a munkámon 
kívül is részese szeretnék lenni a közéletnek.

Önkormányzati képviselõként fontosnak tartanám az itt élõ 
fiatalok, fiatal családok itt tartását, életkezdésük segítését, 
támogatását.  

Szeretném, ha a város megõrizné intézményeit, hiszen 
mûködésük, és mûködésük színvonala a jövõ záloga. Minden 
korosztály érezze jól magát városunkban, és találja meg 
intézményeinkben, szolgáltatásainkban a mûvelõdés és a 
szabadidõ eltöltésének lehetõségét.

Támogatom környezetünk védelmét. Martfû legyen továbbra 
is szép és tiszta! 

Szeretném megõrizni értékeinket, támogatni városunk 
változó arculatának alakítását. Legyen újra a térség központja, 
ami csábítja a betelepülésre készülõket, vállalkozókat, 
befektetõket. Éljünk az Európai Unió adta lehetõségekkel.

Martfû legyen ZÖLDEBB, VIRÁGZÓBB, és 
MINDENKIÉ! 

Tisztelt Választók!
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Tisztelt Martfûi Választópolgárok!

1963 óta lakom Martfûn. A Tisza Cipõgyár dolgozója voltam 
31 évig. Jelenleg már nyugdíjas vagyok, de emellett zöldség-
gyümölcs felvásárlásával foglalkozó vállalkozást is vezetek. 

Ismerve a martfûi lakosok, vállalkozók gondjait, mint kép-
viselõ szeretném õket maximálisan képviselni az új testületben.

Városunkban olyan gazdasági politikát szeretnék folytatni, illetve megteremteni, 
támogatni, ami városunk felemelkedését hozza magával. Az eladott ingatlanok, területek árát 
fejlesztésekre kell fordítani. Semmi esetben se árusítsunk, adjunk bérbe olyat, ami nyereséges 
pl. tüzéptelep, iskolakonyha, kábeltelevízió stb. Az eddig eladottakból  mit látunk? 

Komfortérzést városunkba! Az itt lakó vállalkozók – asztalos, kõmûves, festõ, stb. – kap-
janak elõjogot a helyben végzendõ munkákra.

Tisztelt Martfûiek! Okvetlen elérkezett a váltás ideje! Politikai hovatartozás nélkül, 
saját belátása szerint szavazzon, hogy végre érezhetõ legyen a fejlõdés útja! Úgy érzem, az 
utóbbi években a város vezetése nagyban hozzájárult városunk lakosságának csökkenéséhez. 
Nem fordítottak kellõ hangsúlyt a munkahelyteremtésre. A meglévõ gyárakkal sem voltak 
megfelelõ jó kapcsolatban. Ezt bizonyítja városunk lakosságának csökkenése, a fiatalok elván-
dorlása, s jóval kevesebb gyermek születése. Elöregedõ település lejtõjére jutott a városunk.

Említésre méltó a városháza, s annak környéke, de ha arrébb megyünk, nincs piacterünk, 
szánalmas és elkeserítõ, hogy a kertbõl hozott portékát a földrõl árulják. Ki vagyunk szol-
gáltatva egy-két közületnek, talán az új autóbuszmegállót sem ilyennek képzeltük el!

Ne felejtsük, itt most nem hangzatos ígéretekre, álmokra van szükség, mint azt olvas-
hatjuk különbözõ programokban. Az új vezetésnek meg kell szüntetni a város további ela-
dósodását!

Minden területre kiterjedõ azonnali intézkedést kell hozni, megoldást találni az emberek 
gondjaira – munkahelyteremtés – mert csak az hozhatja hosszútávon magával az egész-
ségügy, az oktatás, a sport, a gazdaság fejlõdését minden martfûi ember, család számára!

Szavazatával tudom elképzeléseimet megvalósítani, kérem támogasson!

TERENYEI JOACHIM
képviselõjelölt – FIDESZ-KDNP

Kedves Választóim!

Közel ezren szavaztak rám négy évvel ezelõtt, akik közül 
feltehetõen csak a barátaimat ismerem. Biztos vagyok azon-
ban abban, hogy rajtuk kívül is mindannyian azért választottak 
meg képviselõnek, mert mindig, minden helyzetben a martfûi 
emberek jobb életéért, a város tekintélyének megõrzéséért, a 

szellemi, társadalmi és természeti értékek megbecsüléséért dolgoztam, harcoltam. 
Õszinteségemrõl, megbízhatóságomról ismernek, olyannak, aki sohasem hátrált meg a 
nehéz döntéseknél. Függetlenként saját lelkiismeretem szerint, jóindulatú meg-
értéssel, a számonkérés lehetõségével kívánok a továbbiakban is az Önök szolgálatára 
állni. Erkölcsi kötelességemnek érzem, hogy tudásomat és tapasztalataimat felajánljam 
és megválasztásom esetén, használni tudjak mindannyiunk érdekében.

 A város pénzügyi helyzetének rendezõdése után városfejlesztõ nagy 
beruházásokat kell megvalósítani EU-s és hazai támogatások bevonásával, 
hogy biztonságosabban megközelíthetõ legyen Zsófia és a temetõ. Folytatni 
kell az óvoda, az általános, a szakközépiskola és a mûv. központ épületének 
felújítását, az utak, járdák javítását. A legforgalmasabb utcákat hulladék-
gyûjtõ edényekkel kell ellátni. Be kell fejezni a belvízelvezetõ rendszer 
kiépítését. Jelenleg a legnagyobb, a városvezetést támogató társadalmi erõt a civil 
szervezetek képviselik.  Támaszkodni kell aktív közremûködésükre a közmûvelõdési, 
sport, egészségmegõrzési és környezetvédelmi feladatok teljesítésénél. Nagy remény-
séget jelent a bioetanol üzem betelepülése, de segíteni kell a meglévõ és az új 
vállalkozások mûködését is. A szociális támogatási rendszer átalakításá-  
val a nehéz helyzetben lévõ fiatalokon és idõseken igazságosan segíteni  
kell.

Ha  bízik bennem, ha biztos abban, hogy  az Ön és a város érdekében fogok dol-
gozni, ha bizalommal kíván hozzám fordulni a problémájával, kérem szavazzon rám! 
Köszönöm.

TÓTHNÉ dr. GALLYAS KATALINTÓTH FEKETE MIHÁLYNÉ
független képviselõjelölt

Tisztelt Martfûi Választópolgárok!

1960 óta élek és dolgozom Martfûn. Elsõ munkahelyem a 

Tisza Cipõgyárban volt, ahol adminisztrációs feladatokat láttam 

el. 1975-tõl a város költségvetési üzeménél könyvelési, 

pénzügyi feladatokat végeztem. 10 éve vezetem az óvárosi  

Kossuth Nyugdíjasklubot.

Martfû város közéletébe 1976-ban kapcsolódtam be, amiben a mai napig is 
aktívan (társadalmi munkában) részt vállalok. Ez idõ alatt mit tettem a martfûi 
lakosokért, a városért: - A '70-es évektõl munka  mellett a lehetõségeimhez mérten 
segítettem az emberek problémáin és több szabadidõ program szervezésében tevékenyen 
részt vállaltam. - Támogattam és szerveztem a  járdák és utak építését. - A 80-as évek  elején 
a martfûi gázvezeték építésében szervezõ és gazdasági  feladatokat láttam el. - Nevemhez 
kapcsolódik még az óvárosi részen mûködõ Nyugdíjas Közösségi  Ház megléte és 
mûködése, a játszótér létrehozása, Zsófia majorban az útalapok  elkészíttetése. A jövõben, a 
szorgalmas kertmûvelõk érdekében további fejlesztések (pl. ivóvíz, közvilágítás).

A nyugdíjasklubommal részt veszünk szinte minden városi rendezvényen, aktívan 
részt vállalunk a város környezetének szépítésében.

Eddigi társadalmi munkámért több városi és megyei kitüntetésben részesültem. Az 
általam vezetett nyugdíjasklub 2005-ben megkapta a „Martfû Városért” kitüntetõ díjat.

Martfûért, a martfûi emberekért sokat tettem (nem a munkámból fakadóan) 
társadalmi munkában. A közéletben most is szervesen részt veszek, és a közeljövõben is 
aktívan részt akarok vállalni. Nem hipotézisekkel, megvalósíthatatlan dolgokkal szeret-
ném az emberek bizalmát elnyerni. Az eddig megszerzett tapasztalataimmal, kapcso-
lataimmal szeretném a martfûi lakosok érdekeit képviselni. Minden olyan dolgot 

felvállalok, ami a város fejlõdését segíti, az emberek közérzetét javítja: - munka-

helyteremtés, - kultúra, - egészségügy, - szabadidõ, - környezet.

Kérem, bizalmukkal és szavazataikkal támogassanak a  képviselõválasztáson!

Köszönetet mondok azoknak a martfûi polgároknak, akik aján-
lószelvényükkel hozzájárultak ahhoz, hogy újból önkormányzati 
képviselõjelöltként indulhatok.

Születésem óta Martfûn élek, 1977 óta pedig  itt dolgozom peda-
gógusként a Martos Flóra Általános Iskolában, 1991-tõl  igazga-
tóhelyettesként tevékenykedtem a Mártírok úti Általános Iskolában. 
Lányom 24 éves, a Budapesti Közgazdaságtudományi és  Államigazgatási Egyetem Állami-
gazgatási Karán szerzett diplomát. Köztisztviselõként dolgozik Budapesten,  és a Pécsi 
Tudományegyetem Állam- és Jogtudományi Karának másoddiplomás jogász szakos hallgatója.

Az Önök bizalmát élvezve már 1994 óta veszek részt az önkormányzat  képviselõ-testületének 
munkájában, az oktatási, mûvelõdési és sportbizottság elnökeként. Szeretném a már 
megkezdett munkámat tovább folytatni, hiszen képviselõi és pedagógusi munkámban szerzett 
tapasztalataimat elsõsorban ezeken a területeken tudom az itt élõk javára hasznosítani.

Az elkövetkezõ idõben is kiemelten kell kezelni a nevelési - oktatási  intézményeink fejlesz-
tését, a tárgyi - személyi feltételek biztosításával, és az ott dolgozókkal szemben  támasztott 
követelmények tekintetében is.

A meglévõ és a 2007-tõl megnyíló pályázati lehetõségek kihasználásával (HEFOP, EMEROP, 
GVOP) nyerhetõ EU-s források bevonásával továbbra is elõ kell segíteni a  munkahelyteremtést 
a népességfenntartó képesség és annak érdekében, hogy fiataljaink magasan kvalifikált 
szakemberként visszatérhessenek a városba, vagy a régióba.

Kiemelten fontos a város természeti adottságaira épülõ idegenforgalom fejlesztése, az 
infrastruktúra-hálózat korszerûsítése, környezetünk természeti értékeinek megóvása.

A szociálpolitikában a családok támogatását kell a  középpontba állítani, az itt élõk számára 
biztosítani kell az emberbaráti környezetet, jó egészségügyi  ellátást, a stabil szociális háttért.

Valamennyi korosztály számára lehetõséget kell biztosítani a  szabadidõ kulturált eltöltéséhez, 
segíteni kell a közösségeket, civil szervezeteket,  melyek településünk értékeinek hordozói, ápolói.

Minden elképzelésnek, cselekedetnek, a város egész jövõjét kell szolgálnia, annak érdeké-
ben, hogy valamennyi martfûi polgár jól, biztonságban érezze magát.

Kérem a Tisztelt Választópolgárokat, amennyiben eddigi munkámmal, elképzeléseimmel 
egyetértenek, szavazataikkal adjanak bizalmat az elkövetkezendõ négy esztendõre.

TARJÁNYINÉ TASNÁDI EDIT
független képviselõjelölt

független képviselõjelölt
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VERES GÁBOR
független képviselõjelölt

1961 óta élek Martfûn. Középiskolába 
Szolnokon, a Pálfy János szakközépbe jártam, 
majd Gyõrben a Széchenyi Egyetemen 
végeztem autógépész mérnökként. Több 
nagyobb cégnél dolgoztam és szereztem 
tapasztalatot, majd 1993 óta vállalkozóként 

tevékenykedem. Jelenleg a W Sped Bt. családi vállalkozásban 
dolgozom. Nõs vagyok, 3 gyermek apja. 

Cégünk rendszeresen támogatja az óvodai, iskolai és közép-
iskolai rendezvényeket, néhány sportklubot, egyik technikai 
klubban alapítótagok is vagyunk.

Képviselõként a legfontosabb feladatunknak tartom a város 
gazdasági helyzetének megvizsgálását, felelõs döntések megho-
zatalát, tulajdonosi szemléletû, menedzser típusú vezetést.

A cégekkel, vállalkozásokkal a minél jobb kapcsolat kié-
pítését, munkahelyeik megõrzése ill. munkahelyteremtésük 
elõsegítése érdekében.

Figyelemmel kísérni a nemzeti fejlesztési tervet, pályázati 
lehetõségeket a város fejlesztése érdekében.

A városkép alakítása, szépítése, vonzóvá tétele, parkolók 
építése, utak, járdák felújítása.  

A közhangulat javítása, a közösségi élet újraélesztése, Európai 
város kialakítása.

Vállalkozóként átérzem és látom a jelenlegi nehéz gazdasági 
körülményeket, melyben a város vezetésére is nehéz feladat hárul, 
amihez felajánlom tapasztalataimat és munkámat a város fej-
lõdése érdekében.

A választók bizalmát elõre is tisztelettel megköszönöm.

Tisztelt Martfûi Választók!
Ismét eltelt négy év, ismét önkormányzati 

választás lesz. A jelölttársaim már hivatkoztak 
mindarra, amit én is szeretnék megvalósulva 
látni, és amik gyakorlatilag tizenhat éve ismét-
lõdnek. A dolog lényege nem ezekben a szem-
pontokban van.

Öt-hat éve lehet tudni, hogy nincs pénz, baj van és még nagyobb 
baj lehet városunkban, aminek különbözõ formában próbáltam 
hangot adni magam is. Hangoztattam, hogy alapvetõen új típusú 
városvezetési szemléletre, gazdálkodási beállítódásra van szük-
ség.  

Ma is csak ezt mondhatom, Martfûnek új típusú városvezetési 
szemléletre, gazdálkodási beállítódásra van szüksége. Öt-hat 
évvel ezelõtt is volt lehetõség és ma is – a sokkal nehezebb gazda-
sági körülmények között is – van más lehetõség. A legfontosabb a 
város gazdálkodásának a megszilárdítása és ezzel együtt a város 
gazdasági, valamint szervezeti, közösségi életének a dinami-
zálása.

Ehhez szeretnék hozzájárulni tapasztalatommal, tudásommal, 
és ahhoz kérem segítségüket, szavazatukat, hogy ezt megte-
hessem.

Szeretném megköszönni, hogy eddigi támogatásukkal 
hozzájárultak ahhoz, hogy önkormányzati képviselõjelölt 
lehessek. Kérem, hogy eddigi bizalmukat a 2006. október 1-i 
választáson szavazatukkal erõsítsék meg. Kérem, támogassanak 
szavazatukkal!

Dr. URBÁN-SZABÓ BÉLA
független képviselõjelölt

POLGÁRMESTER-JELÖLTEK
Jelölt neve Jelölõszervezet
   1.  Dr. Bakonyi Péter  Független  
   2.  Berényi Ferenc Független 
   3.  Biró András Független 
   4.  Borbély István Független  
   5.  Farkas Roland Független  
   6.  Sági István FIDESZ-KDNP  

ÖNKORMÁNYZATI
KÉPVISELÕJELÖLTEK

Jelölt neve Jelölõszervezet
   1.  Antal László Független  
   2.  Bakó László Független  
   3.  Biró András Független  
   4.  Botlik Illés Független  
   5.  Bujdosó Lajos MSZP    
   6.  Czuczor Gyula MSZP    
   7.  Dr. Despotov Svetozar Független   
   8.  Dr. Enyedi Mihály FIDESZ-KDNP   
   9.  Erneszt Péterné Független
 10.  Farkas Imre MSZP 
 11.  Farkas József MSZP 
 12.  Farkas Roland Független
 13.  Fehér Imre Független 
 14.  Fejes János MSZP 
 15.  Fekete György Független 
 16.  Gonda Istvánné Független 
 17.  Herbály Jánosné Független 
 18.  Horváth Endréné FIDESZ-KDNP 
 19.  Kécskeiné Vad Ibolya Független 
 20.  Kontér Sándor FIDESZ-KDNP 
 21.  Kovács Jánosné MSZP  
 22.  Máté Gizella Független 
 23.  Molnár Aranka FIDESZ-KDNP 
 24.  ifj. Molnár László Független  
 25.  Nádudvari Sándor Független 
 26.  Petyus János Független 
 27.  Polgár Sándor Független 
 28.  Rupa Mihály Független 
 29.  Rusvai Béla Független 
 30.  Sági István FIDESZ-KDNP  
 31.  Szekeres Mónika Gizella Független 
 32.  Szöllõsi Béla Független 
 33.  Szöllõsi Éva FIDESZ-KDNP 
 34.  Tanka Attila FIDESZ-KDNP 
 35.  Tanyi Ilona Független 
 36.  Tarjányiné Tasnádi Edit Független 
 37.  Terenyei Joachim FIDESZ-KDNP 
 38.  Tóth-Fekete Mihályné Független 
 39.  Tóthné Dr. Gallyas Katalin Független
 40.  Dr. Urbán-Szabó Béla Független 
 41.  Veres Gábor Független

Az Országos Választási Bizottság által nyilvántartásba
vett polgármester- és képviselõjelöltek Martfûn,
a 2006. október 1-jei önkormányzati választáson 
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HIRDETÉSHIRDETÉS

 JAVÍTÓMÛHELY

 APRÓKÁK

SZAUNA,
SZOLÁRIUM
a Martfû
Gyógykempingben.

Nyitvatartási idõ:  

Hétfõ-péntek 17-22 óráig

Szombat-vasárnap 15-22 óráig

Áraink:  

Szauna 500 Ft/óra/fõ

Törölközõt, hajszárítót biztosítunk.
Kedvezményes szauna  és szolárium 
bérletek vásárolhatók.

Szolárium ára:

          5 perc/300 Ft

Nyitvatartási idõ:  

Áraink:

SZEPTEMBERTÕL MINDEN NAP 
  KEDVEZMÉNY A MARTFÛ

       GYÓGYKEMPING DRINKBÁRJÁBAN!

 Nyitva: minden nap 15-24 óráig.  

Pályafoglalás telefonon:

56/ 580-530 

 Nyitva: minden nap 15-24 óráig.  

Pályafoglalás telefonon:

56/ 580-530 

Új, kedvezõ áron!Új, kedvezõ áron!

BOWLINGPÁLYA

MINDEN NAP EGYSÉGESEN

1.100 Ft/ÓRA

BOWLINGPÁLYA

MINDEN NAP EGYSÉGESEN

1.100 Ft/ÓRA

 Színvonalas környezetben
 40 év alatt és felett  mindenkinek!  

 Színvonalas környezetben
 40 év alatt és felett  mindenkinek!  

ÚJBÓL MEGNYÍLT,
a sajnálatos halálesetet követõen,

a martfûi Tisza Cipõbolt mögötti 
JAVÍTÓMÛHELY

a következõ szolgáltatásokkal:

- lábbelik teljeskörû felújítása, festése,
- bõrkabátok festése, bélelése, 

javítása, zippzárcseréje,
- táskák javítása,
- motorülések, bõrülések, kanapék 

kárpitozása, festése, felújítása,
- kulcsmásolás.

Lábbelik javítása 1-3 napos határidõvel.
Bõrkabátok felújítása 1 héten belül.

Nyitva: hétfõtõl péntekig
7.30 - 10.00 óráig,
12.00 - 16.30 óráig

Tóth-Fekete Zoltán

Tel.: 06/20-337-8188

3-4-5 kamrás profilokból
Ingyenes felmérés, árajánlat készítés.

Szaktanácsadás, beszerelés.
HÍVJON! 06-70/372-8688

Tisza Thermo Bt.
Martfûi képviselete  5435 Martfû, 

Kossuth L. út 61.

KÉPVISELÕ-TESTÜLETI ÜLÉS
Martfû Város Önkormányzata Képviselõ-testülete 

00
2006. szeptember 21-én /csütörtökön/ 9  órai

kezdettel képviselõ-testületi ülést tart.
Az ülés helye:   Polgármesteri Hivatal tanácskozóterme, Martfû, Szent István tér 1.
Napirendi javaslat:

INTERPELLÁCIÓK
1. Beszámoló a Képviselõ-testület négy évre szóló programjának végrehajtásáról.
2. Beszámoló a 2006. évi pénzügyi terv elsõ félévi végrehajtásáról.
3. Elõterjesztés a 2006. évi pénzügyi terv módosításáról.
4. Elõterjesztés a lakások és helyiségek bérletérõl szóló önkormányzati rendelet 

módosítására.
5. Elõterjesztés a létszámcsökkentéssel érintett munkakörök meghatározásáról.
6. Elõterjesztés a József Attila Általános Iskola Alapító Okiratának módosításáról.
7. Jelentés a lejárt határidejû határozatok végrehajtásáról.
8. Tájékoztató a képviselõ-testület két ülése közötti eseményekrõl és a tett 

intézkedésekrõl.
9. Egyéb aktuális kérdések

Õszi kiültetésre alkalmas, 
több fajta

EZÜST- és LUCFENYÕ 
KAPHATÓ Martfûn, 

kedvezõ áron.
Tel.: 06/20-337-8188

MÛANYAG NYÍLÁSZÁRÓK 

Martfûn, a Thermál Gyógyfürdõnél eladó 
téglaépítésû, 2 szobás (külön bejáratúak), II. 

2emeleti 50 m -es, egyedi gázfûtéses, redõnyös, 
tárolós, szép napos lakás. Készpénzzel fize-
tõnek engedmény! Irányár: 6,4 MFt Telefon: 
06/30-418-9642

* * *
2Posta mögötti garázssoron (elsõ sor) 23 m  

garázs eladó. Érdeklõdni: 06/20-980-3924
* * *

Elcserélném martfûi lakásra II. emeletig 
Szolnok, Malom úti I. emeleti 1+1/2 szobás, 
erkélyes, redõnyös, klímás lakásom. Érdek-
lõdni: 30/559-1114

* * *
Martfû, Munkácsy út 126. szám alatt I. 

emeleti lakás eladó. Érdeklõdni: 56/450-419, 
30/3163-903 

* * *
Garázs kiadó hosszú távra a Posta mögötti 

garázssoron. Érdeklõdni: 06/20-5264-261
* * *

Padlásteres családi ház eladó. Érdeklõdni: 
Rákóczifalva, Szõlõ út 18. vagy 06/70-3165-629

* * *
2Martfû, Munkácsy út 114. sz. alatt 52 m -es, 

magasföldszinti, 2 szobás, gázos, vízórás, klí-
más, felújított lakás, saját pincerésszel eladó. 
Érd.: 06/20-9695-873

* * *
2Martfû, Munkácsy úton 13 m -es üzlet-

helyiség irodának vagy más célra eladó. 
Irányár: 1,3 m Ft Érdeklõdni: 0670/538-2104

F E L H Í VÁ S 
Értesítjük a lakosságot, hogy 

2006. szeptember 23-án délelõtt 
9-12 óra között

a Mártírok úti iskola udvarán 
• elektromos és elektronikai 

hulladék
• gumiabroncs, akkumulátor, 

fénycsövek 
• nyomtatóból származó 
festékkazetták, patronok 

ingyenes begyûjtésére kerül sor.
Polgármesteri Hivatal

Köszönjük az adó egy százalékát
A Damjanich János Diáksport E-

gyesület köszönetet mond mindazoknak, 
akik adójuk 1 %-át a DSE javára aján-
lották. 2004. évi bérbõl felajánlott 4.031 
Ft-ot sportolóink utaztatására fordítottuk.
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2006. szeptember16. oldal

Gyalogos és kerékpáros teljesítménytúrák Martfû térségében.
Martfûi természetbarát szervezetek, iskolák és intézmények 

együttmûködésével minden év október elsõ felében rendezzük meg 
országos eseménynaptárban meghirdetett tízezer lépés, 10, 20, 30 
kilométeres gyalogos és 70 kilométeres kerékpáros túráinkat a 
Tiszazugban. Rendezvényünkkel kapcsolódunk a Világ Gyalogló 
Nap programjához.

Túraközpont, rajt és cél: Martfû, Május 1 út 2.  József Attila 
Általános  Iskola.

Helyszíni nevezés a túraközpontban  a tervezett indulás elõtt 
30 perccel nevezési lap kitöltésével és 400 Ft/fõ (szervezett termé-
szetjáróknak 300 Ft/fõ) nevezési díj megfizetésével.

Elõzetes nevezés szeptember 26-ig vidékieknek 200 Ft/fõ, 
martfûiek és itt tanulók ingyenes jelentkezése a martfûi iskolák 
szabadidõ program szervezõinél és a Martfû Városi SE Termé-
szetbarát Szakosztály túravezetõinél, valamint a Kehely cukrász-
da teraszán (Martfû, Szolnoki út 102.) minden kedden 17-18 óráig. 
Ugyanitt rendezésben közremûködõk jelentkezésére is számítunk.

Információ, bõvebb felvilágosítás: http://isi.martfu.hu  
általános iskola honlapján.  József Attila Általános Iskola 
titkárságán  5435. Martfû, Május 1 út 2. Tel./fax: (56) 450-025.  
Martfûi VSE Csizmadia Gyula 5435. Martfû, Szolnoki út 86., 
tel.: (20) 807-8090, 

TISZAZUG 30: táv 29,6 km, szintkülönbség 200 méter, 
szintidõ 8 óra, indítás 7.30 és 8.00 órakor. Martfû Általános 
Iskola - Zsófia zártkertek - Mezõtúri mûút - Fõcsatorna gátja - 
Gazdasági mûút - Homok Aranykert - Tiszaföldvár téglagyár - 
Martfû Kövérmajor - Tisza part - Martfû Általános Iskola 
útvonalon.

TISZAZUG 20: táv 20,7 km, szintkülönbség 100 méter, 
szintidõ 6 óra, indítás 8.30 és 9.00 órakor. Martfû Általános 
Iskola - Zsófia zártkertek - Mezõtúri mûút - Gazdasági mûút - 
Tiszaföldvár téglagyár - Halastó - Martfû Kövérmajor - Tisza part - 
Martfû Általános Iskola útvonalon.

TISZAZUG 10: táv 10,9 km, szintkülönbség nincs,  szintidõ 
4 óra, indítás 9.00 és 9.30 órakor. Martfû Általános Iskola - 
Zsófia zártkertek - Tiszaföldvár Kiserdõ - Martfû Kövérmajor - 
Tisza part - Martfû Általános Iskola útvonalon.       

TÍZEZER LÉPÉS (6500 méter) rövidített útvonalon 10.00 
órakor túravezetõvel bárki ingyen elindulhat a Világ Gyalogló 
Napon kiemelt fontosságú népszerûsítõ útvonalon Martfû 
város körül. 

TISZAZUGI KARIKATÚRA 70: táv 68,6 km, szintkü-
lönbség 100 méter, szintidõ 6 óra, indítás 9.00-kor. Martfû 
Általános Iskola - Mezõhék - Öcsöd - Kunszentmárton - 
Kerékpárút - Cserkeszõlõ - Régi 442-es mûút - Cibakháza - 
Tiszaföldvár - Martfû Általános Iskola útvonalon. Fõút miatt csak 
12 éven felülieknek.

Fontos tudnivalók: Helybelieknek és közel lakóknak minden 
túratáv elsõ indítási idõpontját javasoljuk. 8, 9 és 10 órakor túra-
vezetõk indulnak a kijelölt útvonalakon, velük mindenki idõben 
célba érkezik. Az önkormányzati választáson résztvevõk, kijelölt 
szavazókörükben túra elõtt és után is leadhatják szavazatukat. A 30 
km-es túrázók szintidejük terhére 9 óráig elindulhatnak, célba 
érkezés legkésõbb 16 óráig. Indulás elõtt a résztvevõk térképváz-
latot és útvonal leírást, célba érkezéskor üdítõt, zsíros kenyeret és a 
teljesítést igazoló oklevelet, emléklapot kapnak.

Szeretettel várunk minden túrázót!
Martfûi Városi Sportegyesület Természetbarát Szakosztály 

és a József Attila Általános Iskola

mvsetsz@freemail.hu .

TISZAZUGI TELJESÍTMÉNYTÚRÁK KIÍRÁSA
2006. OKTÓBER 01. VASÁRNAP

TÚRÁK ADATAI, ÚTVONALAI

ÓVODAI  TÉRÍTÉSI  DÍJ  BEFIZETÉS

2006. szept. 18 - 22-ig,

hétfõtõl - csütörtökig: 8-15 óráig,

pénteken: 8-12 óráig.

Helye: Süllõs & Süllõs Bt.

Martfû konyha  Május 1 út 2.

BÖLCSÕDEI TÉRÍTÉSI  DÍJ  BEFIZETÉS

2006. szept. 19 - 20-ig,

kedd - szerda: reggel 7-9 óráig,

délután: 14-16 óráig.

Szeptember 16. szombat
00 007 - 11 -ig Nyílt horgászverseny.

Helyszín: a Gulya-tó Nevezési díj: 1000 Ft
0010 -tól Pénzdíjas birkapörkölt fõzõ verseny Helyszín: 

Szent István Park Nevezési díj: 2000 Ft/csapat. A 
nevezés a nevezési díj befizetésével érvényes.

Díjak: I. helyezett 50000 Ft, II. helyezett 30000 Ft,

III. helyezett 20000 Ft

Ugyanezen a helyszínen kirakodóvásár kezdõdik
0014 -tól - A szolnoki Olajbányász Fúvószenekarának 

  zenés toborzója.

- Kukoricafosztás-bemutató és mûsor

- Karcagi Nagy Zoltán nótamûsora

- Dalma Dance Tánccsoport bemutatói

- Kukoricamorzsolás bemutató és mûsor

- A fõzõverseny zsûrizése, eredményhirdetés
0017 -tól Vidám játékos gyermekmûsor a Léghajó Színház  

elõadásában
00 3018 - 19 -ig „A zene szárnyain”- operettmûsor a Tihanyi 

Vándorszínpad elõadásában
00 0020 - 24 -ig Utcabál a Zenegép együttessel
0020 -tól Sztárvendégünk: Szandi
3021  Tûzijáték

A programok ideje alatt büfé mûködik, kézmûves

foglalkozások várják az érdeklõdõket. Gasztronómiai 
különlegességek: kukorica ételek kóstolója.

Szeptember 17. vasárnap
0010 -tól Törõcsik Mihály kispályás nyílt labdarúgó senior 

emléktorna.  Helyszín: Községi Sportpálya.

Nevezési feltételek: 35 év feletti életkor, 2000 
Ft/csapat nevezési díj. Nevezni 2006. szeptember 

0014. 16 -ig lehet a Szent István ÁMK Könyvtárá-
ban, illetve a 335-003-as telefonszámon.

00 0016 - 17 -ig Hõlégballonozás, ejtõernyõs bemutató

Mindenkit szeretettel várunk!

FALUNAP – 
KUKORICAFESZTIVÁL

2006. szeptember 16-17. TISZATENYÕ
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HIRDETÉSHIRDETÉS

Bevezetõ alapvetések
– Változásra, váltásra van szükség mind a költségvetési, pénzügyi gazdálkodás-

ban, mind a város jelenéhez és jövõjéhez való mentális viszonyulásainkban.
– Változásra, váltásra van szükség ahhoz, hogy megõrizhessük az eddigi eredmé-

nyeket, de leginkább ahhoz, hogy meghaladhassuk ezeket.
– A nyugdíjasok mellett foglalkozzunk a fiatalokkal és a középgenerációval is. 

Nekik lehetõségeket, teret kell adnunk, hogy ne menjenek el a városból.
– Érzékenyek akarunk lenni a város szolgáltatásainak minõségére és a hiányos-

ságokat orvosolni kívánjuk. 
– A cél az, hogy a városban  az anyagi és szellemi befektetések értékállóak  maradjanak.
– Martfûn élvezzen minden területen elõnyt a martfûi.
– Hittel, bizalommal és segítõkészen álljunk a feladatainkhoz.
A helyi pénzügyi politika
– Az új képviselõ-testületnek felül kell vizsgálni a szerzõdéseket, az elõnyteleneket 

szükség esetén módosítani, megszüntetni kell.
– Az önkormányzati intézményeket költséghatékonyan kell mûködtetni, a lakossági 

igényekhez kell alakítani.
– Az önkormányzat jelenlegi adósságát két-három év alatt meg kell szüntetni, de 

legalább a jelenlegi 25%-ára le kell szorítani, illetve ott is tartani.
– Az önkormányzati ciklus végére hitelfelvétel csak a városi beruházásokhoz, 

fejlesztésekhez kapcsolódhat és nem a mûködési költségek forráshiányához.
– Pályázati úton pénzügyi forrásokat kell bevonnunk az önkormányzati költség-

vetésbe, különös tekintettel az EU által kínált lehetõségekre. Tartalékot kell képezni az 
önerõ finanszírozására.

– Forrásainkat helyi vállalkozásokon, cégeken keresztül használjuk fel.
– Egyeztessük az önkormányzati, lakossági és vállalkozói réteg érdekeit.
– Támogatni kívánjuk a várost segítõ civil szervezeteket.
– Menedzser szemlélettel kívánjuk a várost vezetni, a megfelelõ szakembereket kell 

alkalmazni.
Gazdaság,  infrastruktúra
– Munkahelyteremtés a fiataloknak, idõsebbeknek, értelmiségieknek, szakmun-

kásoknak. Legyünk vállalkozásbarát Önkormányzat, elõtérbe helyezve a helyi 
vállalkozókat. Rendezzük a kapcsolatainkat velük. Adjunk kedvezményeket, tegyük 
vonzóvá Martfût a letelepedni kívánó, munkahelyet teremtõ vállalkozások számára (pl. 
adókedvezmények biztosítása).

– A lobbizás lehetõségét fel kell használni a helyi gazdaság élénkítése érdekében.
– Építési telkek kialakításával nõ a lakosság lélekszáma, a fogyasztás (helyi 

vállalkozások  támogatása) és a város bevételei. 
– A ,,buszpályaudvar” rendezésével egyidejûleg új piacteret kell kialakítani.
– Tárgyalások folytatása a FiberNet-tel a kedvezõbb árú és színvonalasabb 

szolgáltatás nyújtására. 
– Egyeztetések folytatása a szemétszállítás díjának mérséklésére.
– Városiasabb arculat kialakulásának elõsegítése az ésszerûség határain belül 

( városi ki-bejáratok, vízelvezetõk, szikkasztók és parkolási szabályok).
– A lakosság részére hozzáférhetõvé kell tenni a már kiépített, a Tisza vizébõl 

történõ olcsóbb öntözést. 
– Munkaügyi központ, víz- és csatornamûvek megtartása, korszerû szennyvíz-

tisztító építése, közmûves ivóvízhálózat fejlesztése. Az ,,Ipari Park” teljes körû közmû 
beruházása.

– Utak, járdák, belvízelvezetõ rendszer felújítása, panelprogram támogatása.
– Kerékpárutak építése a gyárakhoz, Zsófiába. A Zsófiában az ivóvíz, közvilágítás, 

szemétszállítás megoldása.
– Eligazító táblák kihelyezése utcanevekkel, intézmény nevekkel.
– ,,Úszótelkek” értékesítése.
– Segíteni a bioetanol üzemhez szükséges alapanyag elõállítására vállalkozók 

tevékenységét.
– Kamionparkoló kialakítása, gödör rendbetétele, hogy rendezvények tartására is 

alkalmas legyen.
Oktatás,  közmûvelõdés
– Az összevont általános iskolában az oktatás feltételeit biztosítani kell. 
– Általános Iskola belsõ nyílászáróinak cseréje.
– A tehetséges és hátrányos helyzetû gyermekekkel való foglalkozáshoz plusz 

órakeret biztosítása. A kötelezõ tanórán kívüli foglalkozások feltételeit meg kell 
teremteni (pl. szakköri foglalkozások támogatása).

– Biztosítanunk kell az óvoda és a bölcsõde esetében a megfelelõ átjárhatóságot, 
mini csoport mûködtetése.

– Többfunkciós sportcsarnok építését támogatni kívánjuk.
– A közalkalmazottakat meg kívánjuk becsülni.
– Rászoruló, tehetséges diákok ösztöndíjas támogatása.
– A martfûi és tiszaföldvári középiskolák oktatását össze kell hangolni, kezde-

ményezni kell a két intézményre épülõ közös kihelyezett fõiskolai kar martfûi 
kialakítását. A középiskola esetében szükségszerûvé válik a regionális központokhoz 
való csatlakozás, pl. TISZK, ezzel megnõ a szakképzés színvonala s egyben a pályázati 
lehetõségek száma is növekszik.

– A középiskola teljes felújítása, korszerûsítése.
– A Városi Mûvelõdési Központot és Könyvtárt nyitottabbá kell tenni, a hétvégi és a 

szünidei mûködés feltételét meg kell teremteni. Az intézmény teljes felújítására kell 
törekedni. El kell érni, hogy a Mûvelõdési Központ  és Könyvtár "civil házként" is 
mûködjön a városban. A MIX klub tevékenységét szorgalmazzuk. A Mûvelõdési Ház 
kulturális központtá fejlesztése.

Egészségügyi,  szociális ellátások
– Alapvetõ cél a jelenlegi ellátások színvonalának megõrzése.
– Ügyeleti rendszer helyzetének felülvizsgálata és a martfûi lakosokra nézve elõ-

nyösebb átalakítása.
– Az ingyenes nõgyógyászati szakrendelés, fül-orr-gégészet biztosítása.
– A helyi laboratórium mûködtetésének bõvítése.
– Saját üzemeltetésû nyugdíjasotthon létesítésével foglalkozni szeretnénk.
– A közétkeztetés helyi vállalkozóval való mûködtetése.
– Gyógyszer, élelmiszer kihordás rászorulóknak ,,falugondnok”.
– A kommunális hulladék szállítási díjának több kategóriába való osztása, 

kedvezmények biztosítása a rászorulóknak.
Sport,  ifjúságpolitika
– Létesítmények felújítása, korszerûsítése és karbantartása, ezek ütemezése 

kihasználtságuktól függõen.
– Görkorcsolyázásra, gördeszkázásra, BMX-ezésre, kosárlabdázásra alkalmas 

terület biztosítása a fiataloknak.
– Tehetséggondozás, utánpótlás-nevelés, edzõkérdés megoldása, elõtérbe 

helyezése a pénzekért igazolt, nem martfûi játékosokkal szemben (iskolai sport, 
tömegsport). Egy meghatározott szinten biztosítani kell a versenysportot, stabil, 
kiszámítható finanszírozással.

– Sportpályán minden szervezet számára elérhetõ, kulturált kiszolgáló helyiségek 
biztosítása. (WC, öltözõk)

Lakáspolitika,  környezetünk
– Az önkormányzatnak eszközrendszerével ösztönöznie kell a magánerõs 

építkezéseket, különösen a társasházi (lakóparki) építkezéseket.
– Támogassuk anyagilag a letelepedni kívánó fiatal családokat: kedvezményes 

telek, babakötvény.  
– Meg kell kezdeni a város természeti kincsének, a Tiszának, illetve partszaka-

szának hasznosítását (sétány kialakítása, stb.).
– Az önkormányzatnak el kell érnie, hogy Martfû továbbra is fákban bõvelkedõ, 

virágos város legyen.
Egyház  -  önkormányzat
– A hitélet, erkölcsi nevelés elõsegítése. – Rendezvényeink összehangolása.
– A temetõben a feszület felállítása. 
Záró alapvetések
– Párbeszédre törekszünk az itt élõ emberekkel, az intézmények vezetõivel, az itt 

mûködõ egyházak, vállalkozások és civil szervezetek képviselõivel. 
– El szeretnénk érni, hogy a városi televízió felvételrõl  leadja a képviselõ-testületi üléseket.  

Olyan médiát akarunk, ami biztosítja Önöknek a munkánkra való teljes rálátást.
– Erõsítenünk kell Martfû régiós és kistérségi szerepét, szükség esetén változtatnunk kell.
Kérjük a martfûi választópolgárokat, hogy 2006. október 1-én szavazatukkal  juttas-

sanak be bennünket a képviselõ-testületbe, és aktív közremûködésükkel segítsék  a 
program megvalósítását, amit az Önökkel folytatott beszélgetések alapján alkottunk  meg.

Támogassák szavazatukkal a FIDESZ-KDNP megyei listáját is, melyen Sági István a 
9. helyen szerepel. Szavazatával hozzájárulhat, hogy Martfûnek képviselete legyen a 
megyei önkormányzatban is.

Polgármester-jelöltünk: Sági István Képviselõjelöltjeink: Dr. Enyedi Mihály, 
Horváth Endréné, Kontér Sándor, Molnár Aranka, Rupa Mihály, Sági István, 
Szöllõsi Éva, Terenyei Joachim, Tanka Attila.

Programunkról jelöltjeinkkel az alábbi idõpontokban és helyen beszélgethetnek:
2006-09-21. 17.00 óra: Kossuth Nyugdíjasklub terme: Kossuth út 19.
2006-09-28. 18.00 óra: Mûvelõdési Központ

Reményik Sándor: Templom és Iskola ,,Ne hagyjátok a templomot, A templomot  s az iskolát!”

VÁLTOZÁST -  MARTFÛÉRT - 2006
a FIDESZ-KDNP  polgármester- és képviselõ-jelöltjeinek programja 

a 2006-2010 közötti önkormányzati ciklusra



2006. szeptember8. oldal

A Nagykunsági Református Egy-
házmegye Esperesi Hivatala megbízá-
sából, Czirmay Árpád lelkész nyugdíjba 
vonulását követõen, július közepétõl 
Szilágyi Gábor református lelkész vezeti a 
helyi gyülekezetet. A református templom 
melletti lelkészlakásba belépve fiatal, 
lendületes és határozott benyomást keltõ 
ember fogadott, karján egy angyalarcú, 
göndör hajú gyermekkel. A bemutatkozó 
interjú készítése közben az is nyilvánva-
lóvá vált számomra, hogy nagy lendülettel 
fogott a gyülekezetépítésbe, a lelkészi 
munkába is.

Szilágyi Gábor Nyíregyházán született, 
ott végezte a tanulmányait. Eredetileg 
kertésznek tanult, dolgozott is ebben a 
szakmában néhány évet. Gyerekkora óta 
zongorázott, késõbb pedig egyre nagyobb 
vonzalmat érzett az egyházi zene, az or-
gona iránt. Elkezdett kántorizálni, a deb-
receni kántorképzõben kántorvizsgát tett, 
orgonista kántor és karvezetõ végzettséget 
szerzett. Az új lelkészt elsõként a lelkészi 
pályához vezetõ útról kérdeztem.

– 25 éves koromban, az egyházzenén 
keresztül kerültem közel Istenhez, kezdtem 
el keresni útjait. Vallásos, református csa-
ládban nõttem fel. Édesapám mûszaki, 
édesanyám pedig az egészségügyben 
dolgozott. Az anyai dédapám azonban 
görög katolikus esperes volt. Teológiát 
Debrecenben kezdtem hallgatni, majd 
Sárospatakon végeztem. Ötödéves korunk-
ban, esperesi engedéllyel már kijártunk 
gyülekezetekhez szolgálni, és fogyatékos 
gyerekeknek hittant tanítottunk. Az öt év 
alatt én voltam a teológusképzõ kántorozó 
orgonistája is. Az ottani lelkész megkere-
sésére Sátoraljaújhelyen segédlelkészként 
tevékenykedtem. A hatodév már teljes 
egészében a gyakorlatról szólt, a másod-
lelkész képzõ vizsga és a szigorlatok leté-
tele mellett. Miután önálló lelkész lettem, 
visszahívtak a teológiára egyházzenét 
tanítani, hittant és ének-zenét oktattam a 
helyi középiskolában, börtön- és kórház-
lelkészséget is vállaltam. Idõközben, a 
segédlelkészi év letelte után a gyülekezet 
újabb évre Sátoraljaújhelyen tartott. Ezt 
követõen Szendrõ és Szendrõlád települé-
seken láttam el a lelkészi feladatokat. 

Feleségem, Zsuzsa magyar - földrajz 
szakos tanár, a gyermekünk születése elõtt 
Sátoraljaújhelyen majd Kazincbarcikán 
szakközépiskolában tanított. Egy kisfiunk 
van, Péternek hívják és 21 hónapos.  

– Hogyan esett a választásuk Martfûre?

– Czirmay Árpád bácsi nyugdíjba vonu-
lását hallva érdeklõdtünk az esperesi 
hivatalban a megüresedõ lelkészi állásról. 
Március 13-án jártunk elõször Martfûn, ami 
azért is emlékezetes számunkra, mert hóvi-
har volt. Mivel más egyházkerületbe kerül-
tünk, a püspökségtõl és az esperesi hiva-
taloktól jó néhány elbocsátó és befogadó 
nyilatkozatra volt szükségünk.

A gyülekezet elõtt volt egy prédikációm, 
ami után meghívtak hivatalos bemutató 
szolgálatra, ezt követõen pedig titkosan, 
egyhangúlag megválasztottak lelkésznek. 
Hosszú és bonyolult folyamat végén július 
7-tõl szól a kinevezésem. Azóta nagyon sok 
mindent kellett intézni, az adminisztráció, a 
pénzügyek átvétele, a templommal kap-
csolatos technikai teendõk teljesen leköt-
nek.

Nagyon szívélyesen fogadtak, a költö-
zéskor végig többen segítettek, baráti szere-
tettel. A mai napig sokan jönnek, becsen-
getnek, ha mást nem, két almát hoznak. 
Elkezdtük a gyülekezet látogatását, jóné-
hány családnál jártunk már. 

– Megismerve a helyi gyülekezetet, mit 
tart a legfontosabb feladatának?

– Martfûn közel 1200-an vallották ma-
gukat reformátusnak a legutóbbi népszám-
láláskor. Ebbõl mintegy 125 fõ tagja a 
választói névjegyzéknek, meg van keresz-
telve, konfirmált, rendszeresen egyház-
fenntartást fizet, látogatja az alkalmakat 
illetve rendszeresen úrvacsorázik. Rá-
kóczifalva és Rákócziújfalu is hozzánk 
tartozik, rendkívül kevés templomba járó 
emberrel. Martfûn, ismerve a nagykunsági 
viszonylatokat, a magukat reformátusnak 
vallók és a templomba járók aránya 
elfogadható.

Az utóbbi idõben emelkedett a gyüle-
kezeti alkalmak látogatottsága. Mindent 

megteszünk a gyülekezet továbbépítéséért. 
A korábbi szerdai bibliaóra és a vasárnapi 
istentisztelet mellett szerdánként szolgáló-
közösségi bibliaórát szervezünk. Ennek 
keretében fõleg nyugdíjas korú asszony-
testvérek, önszervezõdõ módon, betegeket 
látogatnak. 

Pénteken a kismamákat várjuk gyerme-
keikkel együtt, felekezetre való tekintet 
nélkül, kötetlen, viszonylag bibliai keretek 
közötti beszélgetésre, bevonva védõnõket, 
gyermekorvosokat. Kéthetente az idõsek 
otthonában lesznek bibliaórák. 

Szombatonként az ifi korosztályt, a 15 - 
25 év közöttieket szeretnénk megszólítani 
egy beszélgetõs ifjúsági bibliaóra keretén 
belül. 

Vasárnap 9 órától az általános iskolás 
korosztálynak gyermek istentisztelet, 10 
órától a felnõtt, 11-tõl pedig ún. családi 
istentisztelet lesz, ahová a pici gyermekeket 
is várjuk szüleikkel. Reményeink szerint a 
hittanoktatás is hamarosan elkezdõdik, 
egészen óvodás kortól. 

Herbályné

ÚJ LELKÉSZ A MARTFÛI REFORMÁTUS GYÜLEKEZET ÉLÉN

Szilágyi Gábor megválasztott lelkész-
ként június 23-án szolgált elõször, majd 
27-én – svájci vendégekkel – megtartotta a 
templom felszentelésének 10. évfordu-
lóját. 

Három család érkezett Meinisbergbõl 
és Pieterlenbõl a Colombo, a Küffer és a 
Thut család. Hans Thut a partnerkapcsolat 
10 éves jubileuma alkalmából átadta a 
svájci református gyülekezet ajándékát, 
egy cink kancsót Biel város címerével és 
egy cink tányért, mint úrvacsorai edé-
nyeket. 1999. óta a bekövetkezett válto-
zások miatt a hivatalos együttmûködés 
lezárult, de a baráti, szívbõl jött szeretet 
tovább él.

Másnap egy kellemes kirándulást szer-
veztek Egerbe és Szilvásváradra. Szom-
baton magyaros bográcsozásra hívták a 
vendégeket Rákóczifalvára, akik a vasár-
napi istentisztelet után utaztak vissza 
Svájcba.

A sok munka örömöt és próbatételt 
jelentett, de jó volt együtt dolgozni, kelle-
mes volt együtt lenni az új lelkipásztorral, 
mert kedves figyelmességével lelkesítette 
segítõtársait. 

Isten kegyelme tartsa meg ezt a 
lendületet és tegye gyümölcsözõvé a 
jövõben is!

Tóthné dr. Gallyas Katalin

Szilágyi Gábor
református 
lelkész

„Itt vagyok, hogy teljesítsem a
Te akaratodat”

ISMERJÜK MEGISMERJÜK MEG
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UTÁNAJÁRTUNKUTÁNAJÁRTUNK

Mint ahogyan azt a FiberNet Kom-
munikációs Zrt. augusztusban kiküldött 
tájékoztatóiból megtudhattuk, a modern 
infokommunikációs szabványoknak meg-
felelõ, 860 MH-z-es, visszirányos, inter-
netezésre is alkalmas hálózatot alakít ki 
településünkön a szolgáltató. A csillag-
pontos kábeltelevíziós hálózat kiépülését, 
a magas színvonalú technikai megoldá-
sokon alapuló, a társaság által ígért kiváló 
képminõséget, kiemelkedõ üzembizton-
ságot, a bõvülõ mûsorkínálatot, az elér-
hetõ közelségbe került Internet- és tele-
fonszolgáltatást bizonyára minden elõ-
fizetõ megelégedéssel fogadja majd.  Az új 
hálózatra történõ átkötésekbõl eredõ 
várható kellemetlenségek, leginkább az 
ún. alap és családi csomagok havi díjának 
október 1-tõl tervezett 31 és 36%-os eme-
lése azonban komoly felháborodást váltott 
ki.

A történtekkel, a kiküldött tájékoztatók-
kal kapcsolatos, e-mailben fogadott  felve-
téseimre Garai Ágnes, a FiberNet Kom-
munikációs Zrt. PR menedzsere válaszolt, 
leginkább az új, csillagpontos rendszer 
nyújtotta kiváló minõségû kommunikációs 
lehetõségeket, a jelenlegi 46-ról 53 csator-
nára bõvülõ programkínálatot, az új szol-
gáltatásokat középpontba helyezve. A 
nagyszabású beruházással elérhetõvé válik 
internet szolgáltatásuk, amely fix havidíjak 
mellett nagy sebességgel és üzembizton-
sággal teszi lehetõvé a szörfölést a világ-
hálón, illetve vezetékes telefon szolgál-
tatásuk is bevezethetõvé válik, amely – 
ahogyan Garai Ágnes fogalmazott – rend-
kívül kedvezõ havidíjainak köszönhetõen 
komoly alternatívát jelenthet más szolgál-
tatókkal szemben.

A programcsomagokon belüli átcsopor-
tosítások mellett bekerül a programki-
osztásba az Autonómia TV (magyar, 
közszolgálati), a TVE (spanyol, keres-
kedelmi), a TV Paprika (magyar, gasztro-
nómia), a TV Polonia (lengyel, kereske-
delmi), a MTV Europe (angol, zene), a Via-
sat History (magyar, ismeretterjesztõ), a 
DW (német, hírek), valamint az Europa 
Europa (magyar, film) csatorna. Az RTL 2 
(német, kereskedelmi) csatorna viszont 
várhatóan kikerül a programkínálatból.

 Az új kábelhálózat átadására elõre-
láthatólag 2006. októberében kerül sor. A 
kibõvült kábeltelevíziós programcso-
magok a lakások új hálózatra való átkö-
tésével egyidejûleg kerülnek bevezetésre. 
A megújult termék igénybe vétele – az elsõ 

tájékoztatóval ellentétben –, nem teszi 
szükségessé új elõfizetõi szerzõdés meg-
kötését, de lehetõség van programcsomag 
váltásra, amely szerzõdésmódosítással (és 
2.675 Ft költséggel – szerk.) jár együtt.

Felvetettem, hogy az áfa emelkedése 
mellett mi indokolja ezt a kábelhálózat kor-
szerûsítését követõ, jelentõs áremelést. 
Tolmácsoltam azt az általános véleményt is, 
amely szerint még egy ilyen, a kábel-
televízió szolgáltatás területén monopol 
helyzetben lévõ cégtõl is sok ez az emelés, s 
hogy nem kell több program, a fejlesztés 
pedig kötelessége a cégnek. Ezekre a 
kérdéseimre a következõ választ kaptam:

– Az ÁFA változás miatt 15 %-ról 20 %-
ra emelkedik a kábeltelevízió forgalmi 
adója, de ez természetesen nem a mi áre-
melésünk. Az emellett tapasztalható 
áremelés annak az árharmonizációs tevé-
kenységnek a része, amelynek keretén belül 
a régió más településeihez hasonló árakat 
állapítunk meg Martfûn is. A régió azon 
településein, ahol hasonló összetételû 
programcsomagunk van, hasonló szolgál-
tatási árak érvényesek.

Ennyire jutottam. Az ügyfélszolgálati 
irodán és a  honlapon is 
elérhetõk az ún. „Általános szerzõdési 
feltétek”. Eszerint a szolgáltató egyol-
dalúan módosíthatja az elõfizetõi szerzõ-
dést a körülményekben bekövetkezett 
lényeges változás esetén. Ezek az alábbiak 
lehetnek: üzemeltetési, mûködési költségek 
változása; infláció; ha az elõfizetõi igé-

www.fibernet.hu

nyek, a jelszolgáltatás körülményei és 
egyéb érdekek, körülmények figyelembe 
vételével a programválaszték, a program-
csomagok száma, összeállítása módosul, 
vagy módosításra szorul; hálózat mûszaki 
korszerûsítése; hálózat-használati díjak 
változása.

A mindezekre, valamint az elõfizetõket 
ez esetben megilletõ jogokra vonatkozó, az 
ÁSZF-ben szintén szereplõ elõzetes tájé-
koztatási kötelezettség szerint kaptuk a 
szolgáltatótól az eddigi tájékoztató leve-
leket. 

A beruházás befejeztével ígért kiváló 
képminõség, kiemelkedõ üzembiztonság, 
bõvülõ mûsorkínálat mellett, úgy tûnik, 
hogy a korábban megkötött szerzõdések, a 
szolgáltató által diktált ÁSZF alapján mi, 
fogyasztók, nem tehetünk mást, mint tudo-
másul vesszük az „árharmonizációt” is, 
esetleg programcsomagot váltunk, vagy 
felmondjuk a szerzõdést. Ez utóbbit azon-
ban érdemes jól megfontolni, elõtte tájé-
kozódni más lehetõségekrõl is, mert a 
visszaköttetés ára szintén igen borsos...

Herbály Jánosné 

MEGÚJULÓ KÁBELTÉVÉ RENDSZER DRASZTIKUS ÁREMELÉSSEL
Eszi, nem eszi, nem kap mást?

A kábeltarifák minden szolgáltatónál 
évrõl-évre az inflációt jelentõsen meg-
haladó mértékben nõnek. A Nemzeti 
Hírközlési Hatóság adatai alapján 2002 és 
2005 között éves átlagban 16%-kal emel-
kedtek a díjak, miközben az infláció átlaga 
5% volt. A NHH adatai szerint az idén az 
UPC átlagosan 10, a T-Kábel 4-9, a Fiber-
Net pedig 7%-kal emelte díjait – adta hírül 
a Népszabadság augusztus 12-i számában. 

A további árváltozások mértékét dön-
tõen az határozza meg, hogy milyen új 
csatornák indulnak, s azokat mennyiért 
értékesítik az adás elõállítói, valamint, 
hogy korszerûsítik-e hálózatukat a szol-
gáltatók. Az általános tendencia szerint a 
szolgáltatóknak a digitális technológia 
bevezetésére jelentõsen áldozniuk kell. A 
megújult hálózatok viszont több csatornát 
juttathatnak el a fogyasztókhoz, és lehe-
tõvé teszik az internet- és telefon szolgál-
tatásokat is.

A kábeltévé szolgáltatás ugyan szabad-
áras, de a Gazdasági Versenyhivatal 
minden emelésnél megvizsgálja az emelés 
mértékének indokoltságát, figyelemmel 
többek között az inflációra, a szolgáltató 
többletköltségeire, beruházásaira.

Az áremeléseknek a valódi verseny 
szabhatna gátat, az ország nagy részén 
azonban nincs tényleges választási lehe-
tõség a kábeltelevíziók között, mert 
általában nem éri meg nagy beruházással, 
a meglévõ mellé, újabb hálózatot kiépí-
teni. 

Alternatívát csak a mûholdas, digitális 
mûsortovábbítás jelent. Az egyéni mû-
holdvevõvel rendelkezõknek azonban jó 
tudniuk, hogy várhatóan 2007 elsõ felé-
ben a legtöbb, ma még ingyenesen nézhetõ 
tévéadó mûsorát kódolják, digitális 
vevõegységgel, elõfizetéssel lesznek 
elérhetõek – figyelmeztet a cikk írója. 

Szeptember 1-jén az önkormányzat is 
eljuttatta észrevételeit a FiberNet Zrt.-
hez. Ebben a kábeltelevíziós szolgáltató 
által végrehajtott beruházás üdvözlése 
mellett, a saját és az itt élõk érdekeit kép-
viselve, azon véleményének adott hangot 
az önkormányzat, hogy az október 1-
jétõl tervezett drasztikus áremelést indo-
kolatlannak és elfogadhatatlannak tart-
ják. A szolgáltatót arra kérik, fontolja 
meg újra, hogy a tervezett mértékben és 
idõpontban emeli-e az árait.   
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A mûvelõdési központ rajzstúdiója szep-
tember 2-án szombaton tanulmányi kirándu-
láson vett részt Budapesten a Szépmûvészeti 
Múzeumban és a Fõvárosi Állatkertben. A 
hasznos szakmai program nagyban hozzájárul 
a következõ tanév sikeres munkájához.

Rangos eseménnyel kezdõdött a Martfûi 
Ünnepi Napok rendezvénysorozata. Au-
gusztus 12-én, szombaton IX. alkalom-
mal rendeztük meg országos rejtvény-
fejtõ versenyünket Martfûn. 73 jelent-
kezõ vett részt a megmérettetésben, az or-
szág minden tájáról, Budapesttõl Székes-
fehérváron, Szegeden át Miskolcig.

Négy kategóriában versenyeztek, kez-
dõ, haladó, mester és mesterjelöltek. A 
martfûi Rejtvényfejtõ klub tagjai is szépen 
szerepeltek. A mester kategóriában Bakos 
András klubvezetõ 2. helyezést ért el, a 
mesterjelöltek között Papp Ferenc klubtag 
szintén 2. helyezett lett.

Helyezettek: Mester kategória: 1. Barna 
Viktor - Miskolc, 2. Bakos András - Martfû, 
3. Horváth István - Téglás.

Mesterjelöltek: 1. Zahorán Andrea - Bé-
késcsaba, 2. Papp Ferenc - Martfû, 3. Ta-
kács László - Budakeszi.

Haladó: 1. Szabó Albert - Szolnok, 2. 
Szabóné Papp Judit - Miskolc, 3. Forgács 
Imre - Debrecen.

Kezdõ: 1. Nagy Ildikó - Szeged, 2. E. 
Kovács Imréné - Szabadszállás, 3. Geszti 
Sándorné - Békéscsaba.

Gratulálunk a gyõzteseknek!

Csernus Gyuláné könyvtárvezetõ 

A martfûi dalos asszonyok nagy izga-
lommal készültek augusztusban Abaúj-
szántóra, hogy szép, fegyelmezett, tiszta 
énekükkel méltó résztvevõi legyenek 
annak a kórustalálkozónak, amit Sivák 
Barnabás emlékére rendeztek. A tét 
azonban most nemcsak a szereplés sikere 
volt, hanem annak a barátságnak a foly-
tatása is, ami 2004-ben a híres cekeházi 
énekes születésének 100. évfordulóján 
kezdõdött. Akkor érintett meg bennünket 
ugyanis elõször a szántói emberek 
rendkívüli vendégszeretete, figyelmes-
sége.

Júliusban érkezett meghívásukra csak 
igennel válaszolhattunk, hiszen útikölt-
ségünket és ellátásunkat magukra vál-
lalták, ami meghaladhatta a százötvenezer 
forintot.

Az Abaújszántón barátainkkal töltött 
napok gazdagsága zenei és mûvészeti 
értékekben és dalostársi szeretetben is 
felülmúlta várakozásainkat. Kalina Fe-
rencné, a városi népdalkör karnagya és 
Burkusné Széphalmi Imola, a mûvelõdési 
ház igazgatónõje mindenben segített ben-
nünket. Fridrikné Katika pedig igazi kísé-
rõje volt 25-fõs társaságunknak.

Tállya, Taktaszanda, Tarcal, Pálháza és 
Debrecen kórusaival lelkesen énekeltük a 
közös népdalt: „Játszik a szél, csuhaj 
játszik a szél az akácfa levéllel”.

Gyönyörködtünk a IV. Nemzetközi 
Cimbalmos Fesztivál mûvészeinek virtuóz 
játékában, a zenekarok és a 30 éves Téka 

együttes mûsorában. Az István, a király c. 
rockopera dallamával kísért tûzijáték pedig 
már augusztus 20-a ünnepi hangulatát 
idézte.

Másnap Vizsolyban megnéztük Károlyi 
Gáspár 1590-ben, itt kinyomtatott, magyar 
nyelvû bibliafordítását. Boldogkõ várának 
faláról megcsodáltuk a Hernád völgyét és 
Magoska csúcsát. Az Aranyos patak men-
tén számtalan szerpentint legyõzve érkez-
tünk Tokajba.

Mégse a természet csodálatos gazdag-
sága töltötte el a szívünket, hanem Abaúj-
szántó felejthetetlen vendégszeretete, 
Soltész Zoltán polgármester úr kedvessége, 
- aki saját érlelésû barack pálinkájával 
kínált meg bennünket és ajándékokkal 
köszönt el tõlünk -, Burkusné Imola 
igyekezete, hogy hazaindulásunk elõtt még 
megnézhessük a Helytörténeti Múzeum 
kiállításait. Õk és segítõik nagyon sokat 
dolgoztak azért, hogy a VI. Szántói Napok 
látogatói elégedettek legyenek. Mi a kis 
csapat mosolyát õriztük meg, azt a lelke-
sedést irigyeltük, ami évrõl-évre erõt ad 
számukra ahhoz, hogy történelmük értékeit 
ápolják és büszkén megismertessék azokat 
vendégeikkel.

A martfûi asszonykórus tagjai szívesen 
éneklik Sivák Barnabás népdalait Kende-
resen, Törökszentmiklóson, de Budapesten 
is. A próbákon és a szerepléseken mindig a 
testvéri szeretet örömével gondolunk aba-
újszántói dalostársainkra és barátainkra.

Tóthné dr. Gallyas Katalin

Aranyszívû emberek ápolják Sivák Barnabás népdalénekes emlékét
A Városi Tiszamenti Népdalkör Abaújszántón énekelt

Köszönet a támo-
gatóknak:

Somos Árpád és 
felesége - Szolnok, 
ASM Security - Se-
bõk Imre - Szolnok, 
Hozam Rt. - Ondrék 
Róbert - Szolnok, 
Brau Union Hungária 
Nyrt. - Szögedi Lász-
ló - Martfû, Szilágyi 
Imre - Martfû.

Országos egyéni rejtvényfejtõ
verseny Martfûn
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VÁROSI
MÛVELÕDÉSI
KÖZPONT
ÉS KÖNYVTÁR

VÁROSI
MÛVELÕDÉSI
KÖZPONT
ÉS KÖNYVTÁR

a Kulturális Örökségvédelmi Hivatal 
szervezésében

Szeptember 15-17. péntek-vasárnap:

Témája: A fél(t) múlt építészete
(A szocreál építészete Magyarországon)

KULTURÁLIS ÖRÖKSÉG 
NAPJAI MARTFÛN
Intézményünk is csatlakozott az orszá-
gos rendezvényhez, így az alábbi prog-
ramokkal várjuk a vidékrõl érkezõket és 
a helyi érdeklõdõket.

Szept. 15. péntek, 18.30 óra:

EGY SZOKNYA, EGY NADRÁG c. 
film vetítése a Városi Filmszínházban.

Szept. 16-án, szombaton 10-24-ig és
szept. 17-én, vasárnap 10-16 óráig

NYITVA ÁLL

a Mûvelõdési Központ és a 
Helytörténeti Gyûjtemény az 
érdeklõdõk számára.

Házigazda és idegenvezetés: 
Múzeumi Baráti Kör

Szeptember 30. szombat, 16 óra:

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei 
Felnõtt Kórusok Zenei Világnapi 
hangversenye
a Mûvelõdési Központ 
színháztermében.

Közremûködnek:
Martfû Városi Nõi Kar
Jászapáti Városi Vegyeskar
Tiszaföldvári Pedagógus Nõi Kar
Tiszaföldvári Férfi Kórus Egyesület
MÁV Szolnoki Jármûjavító Férfikara
JNSZ Megyei Karnagyok
Kamarakórusa
Pedagógus Nõi Kar – Jászkisér
Karcag Város Vegyeskara
Vasas Kórus – Jászberény
Petõfi Dalkör – Mezõtúr

A belépés díjtalan!

Kulturális örökség napjai

RETRO PARTY

RETRO PARTY

Szeptember 16. szombat, 20-01 óráig:

RETRO-PARTY 

korhû miliõben a mûvelõdési köz-
pont aulájában. Újra átélheted vagy 
megismerheted az ‘50-es, ‘60-as évek 
zenéit.
A jó hangulatról és a mégjobb zenékrõl 
KÉCSKEI GYULA, az egykori Mag-
nósklub kiváló „zenemûgyûjtõje” gon-
doskodik.

RETRO KÁVÉHÁZ
A korhû öltözékben érkezõknek ingyen 
koktél! (nagymama ruhája, úttörõ 
ruha, lakkcipõ, stb.)
Belépõdíj: 300 Ft

Szeptember 23. szombat, 16 óra:

10 ÉVES A

MOZGÁSKORLÁTOZOTTAK 
KLUBJA

Ünnepi mûsor és baráti találkozó 
a martfûi Mozgáskorlátozottak Klubja 
szervezésében.

Szeptember 12-tõl október 5-ig:

„HÁROM VÁROS HÍMZÉSEI”

Kiállítás a mezõtúri, tiszaföldvári és
martfûi díszítõmûvészeti körök 
tagjainak alkotásaiból.

KIÁLLÍTÁS

HANGVERSENY

MEGYEI KÉPZÕ- ÉS 
IPARMÛVÉSZETI TÁRLAT
a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei 
Mûvelõdési, Továbbképzési és Sport 
Intézet és a martfûi Városi Mûvelõdési 
Központ és Könyvtár rendezésében.

Pályamûveket képzõ- és iparmûvészeti 
kategóriákban lehet benyújtani.

Beadási idõpont:

szeptember 21. csütörtök és
szeptember 22. péntek, 8-19 óráig.

Nevezési díj: 1.500 Ft/alkotó

Nyilvános zsûrizés:
szeptember 26. kedd, 14 óra
Bõvebb felvilágosítás Deákné Szilágyi 
Andrea közmûvelõdési munkatársnál 
kérhetõ.

Október 2-15-ig rendezik meg or-
szágszerte az Õszi Könyvtári Napokat. 
Városi Könyvtárunk is évek óta kapcso-
lódik az eseményekhez. Ezévi kiemelt 
rendezvényünk október 9-én, hétfõn 16 
órakor lesz, ahol Baranyi Ferenc József 
Attila-díjas költõ „Mindkettõ emberül” 
címû könyvének bemutatóját tartjuk.

A kötethez Gyurcsek Ferenc Munká-
csy-díjas szobrászmûvész, városunk 
lakója készített szép illusztrációkat. Az 
irodalmi délutánon õ is a vendégünk lesz. 
A kötet verseibõl Kassai Franciska elõ-
adómûvész ad ízelítõt gitárkísérettel. Az 
igényes verseskötet a K. U. K. Kiadó gon-
dozásában látott napvilágot, így a kiadó 
vezetõje is részt vesz a rendezvényen.

A kötet a helyszínen megvásárolható és 
a szerzõkkel dedikáltatható.

Minden irodalom- és versbarátot 
szeretettel várunk!

Csernus Gyuláné Könyvtárvezetõ

OKTÓBERI ELÕZETES

Szeptember 15. péntek:

EGY SZOKNYA, EGY NADRÁG
Magyar film. ('95) Fõszereplõ: Rudolf 

Péter, Bajor Imre, Oroszlán Szonja
Sóvári Péter sikeres színész. Egy a köz-

tudatba éppen csak bekerült sztárocska, 
Pintér Ibolya fejét kívánja elcsavarni, 
mikoris terveit riválisa, a katasztrofális 
anyagi helyzetben lévõ, kábeltelevíziós 
rendezõ, Borsai Lajos húzza keresztül. 
Borsai, aki anyagi helyzetén kíván javí-
tani, egy mexikói szappanopera mágnást, 
az özvegy Dulcinea de la Rosát próbálja 
megnyerni feleségnek és egy szappano-
pera forgatókönyvének megvalósítására.

Szeptember 22. péntek:

A KARIB-TENGER KALÓZAI 2. 
– Holtak kincse

Amerikai film. Szinkronizált! ('149)
Fõszereplõ: Johnny Depp, Orlando 

Bloom, Keira Knightley 
Will Turner, Elizabeth Swann és Jack 

Sparrow kapitány ismét hajóra szállnak az 
utóbbi évek legsikeresebb kalandfilm-
jének folytatásában!

Az elõadások kezdete 
este 18.30 óra!

A mûsorváltoztatás jogát
fenntartjuk!

Telefon:
(56) 450-146, 450-552

Mozimûsor
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